

အမြဲတည်ခြင်းသည် မရှိချေ
အရိုးစု ၃၀၀ တို့ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားအပ်သော ဤခန္ဓာကိုယ်
သည် အဆန်းတကြယ်ပြုလုပ်အပ်သော အရုပ်နှင့်တူ၏။
နာကျင်တတ်သော သဘောရှိ၏။ ယင်းခန္ဓာကိုယ်သည်
ကုန်ဆုံးပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်ရ၏။ အမြဲတည်ခြင်းသည်
မရှိချေ။ (ခန္ဓာကိုယ်သည် ကုန်ဆုံးပျက်စီး၍ အတည်မဲ့သော
သဘောရှိသဖြင့် မစွဲလမ်း မနှစ်သက်အပ်ချေ)
ဧရာဝတီ(မေပုဒ-၁၄၇)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ချိုချို၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ ခရစ္စမတ်ပွဲတော်နှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတဟောင်း ဦးထင်ကျော်၊ ဒုတိယသမ္မတများဖြစ်ကြသည့် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဦးဟင်္သာစိန်တို့၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတိန္ဒာမြတ်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းနိုင်သန်းတို့ ခရစ္စမတ်အထိမ်းအမှတ် ဖယောင်းတိုင်များကို မီးထွန်းညှိပေးစဉ်။

နေပြည်တော် ၃ ဇန်နဝါ ၂၀
နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ချိုချို၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့သည် ယနေ့ညနေ ၅ နာရီတွင် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်္သာစိန်တို့၊ နေအိမ်၌ ကျင်းပသည့် ခရစ္စမတ်ပွဲတော်နှင့် ကျေးဇူးတော် ချီးမွမ်းခြင်းအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြသည်။
အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ချိုချို၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊

နိုင်ငံတော်သမ္မတဟောင်း ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလှိုင်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတိန္ဒာမြတ်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ရင်မေ၊ အမျိုးသား လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းနိုင်သန်းနှင့်ဇနီး နန်းကြင်ကြည်၊ ပြည်ထောင်စုတရား သူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွန့်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးသီတာ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်၊ ပြည်ထောင်စု ရာထူးဝန်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်

ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီးများ၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်တို့မှ ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များ၊ သိက္ခာ တော်ရ ဆရာတော်များ၊
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ *

OKKALA GOLF RESORT

ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉ ၃၀၉၉၈၃၃၄၊ ၀၉ ၃၀၉၉၈၃၃၅
Email- okkala.golfresort@gmail.com

အထူးအခန်းအခန်း၊ ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအခန်း၊ ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအခန်း၊ ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအခန်း
Day (3) Corner (၂၄) ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအခန်း
Night Golf (2) Corner (၀၉) ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအခန်း
အထူးအခန်းအခန်း၊ ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအခန်း၊ ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအခန်း

မြောက်

ပြည်သူများ၏မျှော်လင့်ချက်ကို ဖော်ဆောင်

ပြည်သူများ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မှုအစ နေ့စဉ်နှင့်အမျှ မဖြစ်မနေကိုင်တွယ်သုံးစွဲကြရသည့် ကြားခံပစ္စည်းတစ်မျိုးမှာ ငွေစက္ကူဖြစ်သည်။

ထိုရှေးရှေးကာလမှစ၍ ကြားခံပစ္စည်း ရွှေ၊ ငွေ၊ ကြေးတို့၏ အစိုးရအသိအမှတ်ပြုအမှတ်တံဆိပ်တို့ကို ထိုခေတ်ကာလ ပြည်သူအများကြည်ညိုလေးစားတန်ဖိုးထားသည့် နိုင်ငံ့ဦးဆောင် ဘုရင်၊ ခေါင်းဆောင်၊ အမျိုးသားခေါင်းဆောင်တို့၏ ရုပ်ပုံများကိုအသုံးပြုခဲ့ကြသည်။

မြန်မာနိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးရပြီးသောအခါ ငွေကြေးများကို နိကာယ်ဖြင့်ပြုလုပ်ပြီး ခေါင်းဘက်တွင် ခြင်္သေ့ပုံနှင့်ပန်းဘက်တွင် ငွေကြေးတန်ဖိုးနှင့် ခုနှစ်ကိုဖော်ပြထားသည်။

ထို့နောက် ငွေစက္ကူများပေါ်တွင် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ရုပ်ပုံများ ပျောက်ကွယ်ခဲ့ပြီး ခြင်္သေ့ရုပ်ပုံပါသည့် ငွေစက္ကူများကို ယနေ့ထက်တိုင် ကိုင်တွယ်အသုံးပြုလျက်ရှိရာ အများပြည်သူတို့က ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းရုပ်ပုံပါ ငွေစက္ကူများအသုံးပြုလိုသည့် သဘောဆန္ဒများရှိနေကြသည်။

ယခု ပြည်သူ့အစိုးရတာဝန်ယူသောအချိန်အခါတွင် ပြည်သူများမျှော်လင့်တောင့်တခံ့သည့် ငွေစက္ကူအိမ်မက်အကောင်အထည်ပေါ်လာပြီဟု ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။

ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းရုပ်ပုံပါ ငွေစက္ကူအသစ်ကို ထုတ်ဝေလိုက်ခြင်းသည် ပြည်သူများ၏မျှော်လင့်ချက်ဆန္ဒများကို ဖြည့်ဆည်းပေးလိုက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရသော်လည်းကောင်း၊ အမှတ်အသားအရသော်လည်းကောင်း ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်းမဟုတ်ဘဲ နိုင်ငံ့အကျိုးကို ရှေးရှုဆောင်ရွက်ခြင်းသာဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ အမျိုးသားခေါင်းဆောင်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းပုံပါ ကျပ်တစ်ထောင်တန် ငွေစက္ကူအသစ်ထုတ်ဝေလိုက်ခြင်းသည် နိုင်ငံတိုင်း နိုင်ငံတိုင်းတွင် သုံးစွဲနေကြသော ငွေကြေးအစဉ်အလာအတိုင်း မိမိတို့ ကိုင်တွယ်သုံးစွဲနေကြသော ငွေကြေးဂုဏ်ဒြပ်ကို မြှင့်တင်ခြင်းနှင့် ပြည်သူများ မျှော်လင့်တောင့်တခံ့သည့် ငွေကြေးအိမ်မက်တစ်ခုကို ဖော်ဆောင်ပေးလိုက်ခြင်းလည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် (၇၂) နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက်များ

- ၁။ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့အတွက် တိုင်းရင်းသားအားလုံး “စုပေါင်းအင်အား”ဖြင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး၊
၂။ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အရေးပါသောလုပ်ငန်းစဉ်ဖြစ်သည့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် တရားမျှတမှုကဏ္ဍ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးတို့ကို ဦးစားပေးလုပ်ဆောင်ရေး၊
၃။ ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုကြီး တည်ဆောက်ရေးအတွက် အခြေခံအုတ်မြစ်ဖြစ်သည့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်ရေးကို ဦးတည်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး၊
၄။ ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စု တည်ဆောက်ရာတွင် နိုင်ငံသူ၊ နိုင်ငံသားများ၏ တာဝန်သိစိတ်နှင့်အရည်အသွေး မြင့်မားလာစေမည့် ပတ်ဝန်းကျင်ကောင်းများ ဖန်တီးတည်ဆောက်ရေး၊
၅။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲပြီး ဟန်ချက်ညီသော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစီမံကိန်းဖြင့် ငြိမ်းချမ်း၍ သာယာဝပြောသော ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စု ဖြစ်ပေါ်လာရေး။

၂၀၁၉ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလူထုအားကစားလ(တတိယပတ်) လူထုစုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ပါဝင်ဆင်နွှဲ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၊ အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန သည် တစ်မျိုးသားလုံး ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး တစ်မျိုးသားလုံး အမျိုးသားအားကစားစိတ်ဓာတ် အပြည့်အဝဖြင့် ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံး လှုပ်ရှားပါဝင်ဆင်နွှဲစေရန် ရည်ရွယ်၍ ဒီဇင်ဘာလူထုအားကစားလ တတိယပတ် လူထုစုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၅ နာရီခွဲက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြို့မကျောင်းလမ်းနှင့် စကားဝါလမ်းဆုံမှ စတင်တာထွက်ရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြိုးမင်းသိန်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်မောင်ထွန်းနှင့် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်မိုးနှင့် (အား/ကာ) ခရိုင်/မြို့နယ် အရာရှိများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ၊ မြို့နယ်ပေါင်းစုံမှ ပြည်သူလူထုများအခြေခံပညာကျောင်းများက အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ (ရန်ကုန်)မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဘင်ခရာနှင့် ပန်းဖွားအက ကျောင်းသူလေးများနှင့်အတူ တပျော်တပါး စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲကို ပါဝင်ဆင်နွှဲခဲ့ကြသည်။



ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက သေနတ်ပစ်ဖောက်၍ စတင်တာလွှတ်ပေးခဲ့ရာ စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲကို မြို့မကျောင်းလမ်းစကားဝါလမ်းဆုံမှ စတင်တာထွက်၍ ဦးစီးစောင့်ရှောက်မှုမှ တစ်ဆင့် ရွှေတိဂုံတောင်ဘက်မုခ်မှ အရှေ့ဘက်အတိုင်း မြောက်ဘက်သွေးဆေးကန်လမ်းမှ ဗဟန်းဘေးလမ်းကွင်းသို့ ပြန်လည်ပန်းဝင်၍ မြို့နယ်အလိုက် လူဦးရေ ငါးသောင်းခန့် ပြည်သူများက စုပေါင်းကိုယ်လက်ကြံ့ခိုင်ရေး အစီအစဉ် အတွဲအမှတ် (၁/၂) တို့နှင့် Myanmar Fitness Dance အက လေ့ကျင့်ခန်းများ ပြုလုပ်ပြီး လမ်းလျှောက်ပွဲ ပါဝင်ဆင်နွှဲခဲ့ကြသည်။ ဒီဇင်ဘာလ နောက်ဆုံးအပတ် ၂၈ ရက်နေ့တွင် လူထုစုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲကို မြို့မကျောင်းလမ်း စကားဝါလမ်းဆုံတွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

မြန်မာနိုင်ငံလွတ်လပ်သော ရှေ့နေများအသင်း (နေပြည်တော်) စုံညီအစည်းအဝေး ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၌ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ မြန်မာနိုင်ငံ လွတ်လပ်သော ရှေ့နေများအသင်း (နေပြည်တော်) တတိယအကြိမ် စုံညီအစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲက ပျဉ်းမနားမြို့နယ် တပေါင်းကွင်းအတွင်းရှိ ပတ္တမြားခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံ လွတ်လပ်သော ရှေ့နေများအသင်း (နေပြည်တော်) ဥက္ကဋ္ဌဦးအေးမြင့်က နေပြည်တော် အလုပ်အမှုဆောင်နှင့် ဗဟိုကော်မတီဝင်များ၏ မျက်မှောက်လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် အလားအလာများကို ဆွေးနွေးသည်။

ဆပ်ကော်မတီမှ ဒေါ်စုဒါလီအောင်က အမျိုးသမီးရေးရာ ဆပ်ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းများအကြောင်းကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ဒေါ်တင်ပပထွန်းက ဆပ်ကော်မတီ၏ အတွေ့အကြုံများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံလွတ်လပ်သော ရှေ့နေများအသင်း (နေပြည်တော်) အသင်းသားများက သဘောထားမှတ်ချက်များကို တင်ပြကြသည်။ အဆိုပါ အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်အတွင်းရှိ မြို့နယ်ရှစ်မြို့နယ်မှ မြန်မာနိုင်ငံလွတ်လပ်သော ရှေ့နေများအသင်း (နေပြည်တော်) အသင်းဝင်များ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ စိုးမိုး (ပြန်/ဆက်)

QR code and MYANMAR Digital News logo with website URL www.mdu.gov.mm

Table with 4 columns: Mirror (မြောက်), Contact Info (စာတည်းများချုပ်, စာတည်းမှူး, စာတည်းများ), Donors (သတင်းထောက်များ, ဘာသာပြန်စာတည်းများ, အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ), and Other (ဦးမြင့်စိုး, ဦးဇော်ဝင်း, ဦးဟိန်းထက်လင်း, ဦးနိုင်လင်း, ဦးသက်ထွေး, ဦးကိုမင်း, အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ, ဦးအောင်ကျော်ဦး, ဒေါ်စန်းယဉ်ဥာ, ဒေါ်ခင်စုလှိုင်, ဒေါ်နေဇာထွန်း, ဦးအေးမင်းသူ, ဒေါ်မာမာစိုး, ဓာတ်ပုံသတင်းထောက်, ဦးခင်မောင်ဝင်း)

ပုံနှိပ်ခြင်းလုပ်ငန်းအမှတ် (၀၀၆၄၀)၊ ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခွင့်အမှတ်(၀၀၇၇၁)ဖြင့် ကြေးမုံသတင်းစာတိုက်က ထုတ်ဝေသည်။ ၁၉၅၇ ဇူလိုင် ၁၆ တွင် စတင်တည်ထောင်သည်။ themirror.npt@gmail.com, www.facebook.com/themirrordaily



ပြည်သူတွေရဲ့ စီးပွားရေးအဆင့်အတန်းကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ပေးမှ တကယ့်ဒီမိုကရေစီ

တကယ့်ဒီမိုကရေစီဆိုတာ နိုင်ငံရေးသဘောတရားအရ ပြည်သူတွေရဲ့ အကျိုးအတွက် ပြည်သူတွေက တင်မြှောက်တဲ့ ပြည်သူတွေရဲ့ အစိုးရဖြစ်ရုံနဲ့ မပြီးသေးဘူး။ အဲဒီအစိုးရဟာ ပြည်သူတွေရဲ့ လက်ငင်းစီးပွားရေး အဆင့်အတန်းကို အခွင့်အရေးတန်းတူ ရနိုင်တဲ့ အခြေအထိ မြှင့်တင်နိုင်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးမှ တကယ့်ဒီမိုကရေစီအထိ တက်လှမ်းနိုင်မယ်။

[ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ ၁၉၄၇ ခုနှစ်၊ မေလ ၁၉ ရက်နေ့တွင် ဂျပန်ဗဟိုဘဏ္ဍာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ညီလာခံတွင် မိန့်ကြားခဲ့သည့် မိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်]



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်က မွေးနေ့တော် နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားပြီး ဆုမွန်ကောင်းတောင်းစဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က မွေးနေ့တော် နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး ဆုမွန်ကောင်းတောင်းစဉ်။



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူက ခရစ္စမတ် ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက် စကား ပြောကြားစဉ်။

*** ရှေ့ဖိုးမှ**
 ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညိုညွတ်ရေး အဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ပြည်တွင်း အစိုးရ မဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများ၊ အထူး ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော် များနှင့် ၎င်းတို့၏ဇနီးများကို ဒုတိယ သမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူနှင့် ဇနီး ဒေါက်တာရွှေလွမ်းတို့က ကြိုဆို နှုတ်ဆက်ကြသည်။

ဆုမွန်ကောင်းတောင်း
 အခမ်းအနားကို Christmas Short Video ပြသဖွင့်လှစ်ပြီး ဒုတိယ သမ္မတ၏ ဇနီး ဒေါက်တာရွှေလွမ်းနှင့် အဖွဲ့က Hark The Herald နားထောင် ကောင်းကင်သား ကြွေးကြော်သီချင်း နှင့် Silent Night တိတ်ဆိတ်ည သန့်ရှင်းညကျူး သီချင်းတို့ဖြင့် ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းကြကာ Rev. Dr. J. Ral Buai က ခရစ္စမတ် အဖွင့်ဆုမွန် ကောင်း တောင်းသည်။

နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြား
 ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူက ခရစ္စမတ် ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြား သည်။

ဆက်လက်၍ ဆရာစံပီးက ခရစ္စမတ်ဓမ္မတေး အထူးသီချင်း သီဆို၍ ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်က မွေးနေ့တော်နှုတ်ခွန်း ဆက်စကားပြောကြားပြီး ဆုမွန် ကောင်း တောင်းသည်။

စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ချိုချို၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ ခရစ္စမတ်အထိမ်းအမှတ်ကိတ်ကို အတူတကွလှီးဖြတ်ပေးကြစဉ်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့် ခရစ္စမတ်ပွဲတော်နှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ခရစ္စမတ်ပွဲတော်နှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။

❖ စာမျက်နှာ ၃ မှ
ယင်းနောက် Jesse Van Bawi နှင့် Joseph Van Thio တို့က ခရစ္စမတ်တေးသီချင်းသီဆို၍ ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းကြသည်။
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က မွေးနေ့တော်နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားပြီး ဆုမွန်ကောင်းတောင်းသည်။

ဆက်လက်၍ ထန်တလန်လူငယ်အဖွဲ့က ဓမ္မတေးသီချင်းသီဆို၍ ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းကြသည်။
ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သ
ယင်းနောက် သိက္ခာတော်ရဆရာကြီး ဒေါက်တာတင်မောင်ထွန်းက ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများနှင့် နိုင်ငံအကြီးအကဲများအတွက် အထူး

ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သည်။
ထို့နောက် ချင်းတိုင်းရင်းသူ ဆရာမ Man Zen Niiang က မြန်မာ့ရိုးရာအကဖြင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းပြီး ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညိုညွတ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသောင်းထိုက်က ခရစ္စမတ် နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားကာ Jennifer Ngun Sui Par က ခရစ္စမတ်ဓမ္မတေး အထူးသီချင်းသီဆို၍

ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းသည်။
ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်း
ယင်းနောက် သာသနာပိုင်ချုပ်ကြီး စတီဗင်သန်းမြင့်ဦးက ခရစ္စမတ် တရားဒေသနာဟောကြားပြီး သိက္ခာတော်ရဆရာတော် ဒေါက်တာအေးမင်းက အစားအသောက်များအတွက် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းသည်။

ဆက်လက်၍ တေးသံရှင် စောဖိုးခွားနှင့် အဖွဲ့က မြန်မာပြည်ကိုချစ်ပါ အထူးသီချင်းဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေသည်။
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတဟောင်း ဦးထင်ကျော်၏ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ၏ဇနီး ဒေါက်တာရွှေလွမ်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်၏ဇနီး ဒေါ်ရင်မေနှင့်အဖွဲ့က ခရစ္စမတ် ဓမ္မတေးသီချင်းကို သီဆို၍ ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းကြသည်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ချိုချို၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတဟောင်း ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေ၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ရင်မေ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းနှင့်ဇနီး နန့်ကြင်ကြည်တို့ ခရစ္စမတ်ပွဲတော်နှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းအခမ်းအနားတွင် ပါဝင်ဆင်နွှဲကြစဉ်။

အထိမ်းအမှတ်ကိတ်လှီးဖြတ်
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ချိုချို၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့သည် ခရစ္စမတ် အထိမ်းအမှတ်ကိတ်ကို အတူတကွ လှီးဖြတ်ပေးကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတဟောင်း ဦးထင်ကျော်၊ ဒုတိယသမ္မတများ ဖြစ်ကြသည့် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းတို့က ဦးဆောင်၍ ခရစ္စမတ် အထိမ်းအမှတ် ဖယောင်းတိုင်များကို မီးထွန်းညှိပေးကြသည်။

ထို့နောက် ရန်ကုန်ကက်သလစ်ဂိုဏ်းချုပ် သာသနာ့လက်ထောက်ဆရာတော်ကြီး Rev. John Saw Yaw Han က ခရစ္စမတ် အထူးဆုတောင်း၍ ကောင်းချီးပေးသည်။

ညစာအတူတကွသုံးဆောင်
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဇနီး၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်တို့သည် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ဧည့်သည်တော်များနှင့်အတူ ခရစ်တော်မွေးနေ့ မိတ်သဟာယညစာကို အတူတကွသုံးဆောင်ကြသည်။

ညစာသုံးဆောင်နေစဉ် နိုင်ငံကျော်တေးသံရှင်များက ခရစ္စမတ်တေးသီချင်းများဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေကြသည်။

သတင်းစဉ်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်၌ တရားရုံးဝန်ဆောင်မှုသင်တန်းဖွင့်ပွဲ ကျင်းပ

ပဲခူး ဒီဇင်ဘာ ၂၁
နိုင်ငံတော်ဝန်၊ မှုခင်းစီမံခန့်ခွဲမှုအစီအစဉ်အရ တရားရုံးအသုံးပြုသူများဝန်ဆောင်မှု ဆင့်ပွားသင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်(သင်တန်းခန်းမ)၌ ကျင်းပရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် ဦးမောင်မောင်အေး တက်ရောက်၍ သင်တန်းဖွင့် အမှာစကားပြောကြားသည်။

အဆိုပါ သင်တန်းတွင် တရားရုံးဝန်ဆောင်မှုများ အများပြည်သူလက်လှမ်းမီ နိုင်ရေးကို လွယ်ကူတိုးတက်စေရေးဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ တရားရုံးအပေါ် လူထုအမြင်များ ပြောင်းလဲလာစေရန်၊ ယုံကြည်ကိုးစားမှုများ မြှင့်တက်လာအောင် ဆောင်ရွက်ပေးရန်အတွက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်မှ သင်တန်းဆရာများက သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၃၀ အား ဆွေးနွေးပို့ချမည်ဖြစ်ပြီး

သင်တန်းကာလမှာ ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိ ဖြစ်သည်။
သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားရေးဦးစီးမှူးနှင့် တရားရေးအရာရှိများ၊ ပဲခူးခရိုင် တရားရုံး၊ ပဲခူးမြို့နယ် တရားရုံးမှ တရားသူကြီးများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူ စုစုပေါင်း ၅၀ တက်ရောက်ခဲ့သည်။



၀၇၅

○ ကျောပိုးမှ
ဗီယက်နမ် ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံအစိုးရအဖွဲ့နှင့် ပါတီအကြီးအကဲများ၊ ဗီယက်နမ်ပြည်သူ့တပ်မတော်မှအကြီးအကဲများ၊ အငြိမ်းစားအရာရှိကြီးများ၊ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၊ ရုရှားနိုင်ငံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များ၊ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များနှင့်အတူ တက်ရောက်သည်။

သင်တန်းသားများတွေ့ဆုံ

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ မြန်မာသံရုံး၊ စစ်သံရုံးတို့မှ မိသားစုများနှင့် ပညာတော်သင် သင်တန်းသားများအား တွေ့ဆုံသည်။

ညနေပိုင်းတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ နိုဘိုင်းအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ပြန်လည်ထွက်ခွာကြပြီး ရန်ကုန်မြို့မင်္ဂလာဒုံလေတပ်စခန်းဌာနချုပ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြရာ တာဝန်ရှိသူများက လေဆိပ်တွင် ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည် ယမန်နေ့ညနေပိုင်းတွင် ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်ရုံးသို့ သွားရောက်၍ ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်

သမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၃၀)မြောက် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနေ့နှင့် (၇၅)နှစ်မြောက် ဗီယက်နမ်ပြည်သူ့တပ်မတော်တည်ထောင်သည့်နေ့ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၊ ရုရှားနိုင်ငံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့်အတူ ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာသုယင်စွမ်းဖုအား ဂါရဝပြုတွေ့ဆုံသည်။

ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်

ရှေးဦးစွာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံအလိုက်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များအား ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်က ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်ပြီး အမှာစကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အာဆီယံနိုင်ငံတပ်မတော်များကိုယ်စား မြန်မာ့တပ်မတော်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် မိမိတို့အာဆီယံနိုင်ငံများသည် တူညီသည့်လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုသမိုင်း၊ နီးစပ်သည့် ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ခင်မင်ဖွယ်လူမှုအသိုက်အဝန်းများရှိကြသည့်နိုင်ငံများ ဖြစ်ကြပါကြောင်း၊ အာဆီယံ၏ရည်မှန်းချက်ဖြစ်သည့် (One Vision, One Identity, One Community)ကို အကောင်အထည်ဖော်နေသူများဖြစ်ကြပါကြောင်း၊ ယင်းသို့ အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် မိမိတို့တပ်မတော်အချင်းချင်းသည်လည်း

ကျရာအခန်းကဏ္ဍမှ စည်းလုံးညီညွတ်စွာ၊ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးစွာ ဆောင်ရွက်သွားရမှာဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၃၀)မြောက် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနေ့နှင့် (၇၅)နှစ်မြောက် ဗီယက်နမ်ပြည်သူ့တပ်မတော်တည်ထောင်သည့်နေ့အခမ်းအနားသို့ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဗီယက်နမ်ပြည်သူတို့နှင့် ဗီယက်နမ်တပ်မတော်တို့၏ ဂုဏ်ရောင်ပိုမိုထွန်းပြောင်ပါစေကြောင်း အာဆီယံတပ်မတော်များကိုယ်စား မိမိမှလိုက်လံစွာ ဆန္ဒထုပြုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

တက်ရောက်

ညပိုင်းတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ဟန့်ရှီးမြို့ရှိ Melia Hotel ၌ပြုလုပ်သည့် ဗီယက်နမ်ပြည်သူ့တပ်မတော်စစ်ဦးစီးအရာရှိချုပ်က ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၃၀)မြောက် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနေ့နှင့် (၇၅)နှစ်မြောက် ဗီယက်နမ်ပြည်သူ့တပ်မတော် တည်ထောင်သည့်နေ့အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် နိုင်ငံအသီးသီးမှကိုယ်စားလှယ်များအား တည်ခင်းဧည့်ခံသည့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ပထမအကြိမ် ပိဋကတ်သုံးပုံ နိကာယ်ငါးရပ်ပါဠိတော် အသံမစဲရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၁
ပထမအကြိမ် ပိဋကတ်သုံးပုံ နိကာယ်ငါးရပ်ပါဠိတော် (အုပ်စု ၄၀) အသံမစဲရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဥပ္ပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး လိုဏ်တော်အတွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်

အခမ်းအနားတွင် ဥပ္ပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ၊ ပျဉ်းမနားမြို့ မဟာဝိသုတာရာမဈေးကုန်းကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက၊ အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌာရ နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တကဝိသရထံမှ ဧည့်ပရိသတ်များက ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြသည်။

ထို့နောက် နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးဗိုလ်ချုပ်မြင့်မော်နှင့် ဇနီး၊ ဥပ္ပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး

ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား ပိဋကတ်သုံးပုံကျမ်းစာအုပ်၊ ပရိတ်အိုးများနှင့် ပရိတ်ပန်းများကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြပြီး နေ့ဆွမ်းဆပ်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

အသံမစဲရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ

ယင်းနောက် အသံမစဲရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲကို ဥပ္ပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး ရင်ပြင်တော်ရှိ ဓမ္မာရုံ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များက ပိဋကတ်သုံးပုံဒေသနာတော်များကို အလှည့်ကျရွတ်ဖတ်ပူဇော်ကြသည်။

ပထမအကြိမ် ပိဋကတ်သုံးပုံ နိကာယ်ငါးရပ်ပါဠိတော် (အုပ်စု ၄၀) အသံမစဲ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲကို ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်အထိ ၂၇ ရက်တိုင်တိုင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



တရုတ်နိုင်ငံမှ နာမည်ကျော် ဒါရိုက်တာ Mr. Zhao Bao Gang နှင့် ရုပ်ရှင်၊ ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲဆိုင်ရာဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ



ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၁
မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာတရုတ်သံရုံးနှင့် မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် ရုပ်ရှင်၊ ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ပူးပေါင်းဆွေးနွေးပွဲကို ဗဟန်းမြို့နယ် ဝက်ဘာလမ်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံး၌ ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ကျင်းပသည်။

တက်ရောက်

ဆွေးနွေးပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံရုံးမှ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ချန်ဟိုင်နှင့် သံရုံးမှတာဝန်ရှိသူများ၊ ရုပ်ရှင်မြှင့်တင်ရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးမှ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ထုတ်လုပ်သူများ၊ ဒါရိုက်တာများ၊ ဇာတ်ညွှန်းပညာရှင်များနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် တရုတ်နိုင်ငံမှ နာမည်ကျော် ဒါရိုက်တာ Mr. Zhao Bao Gang က ရုပ်ရှင်နှင့် ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲများကို ဖြစ်ရပ်မှန် ရိုက်ကူးရခြင်း အကြောင်းအရင်း၊ ရုပ်ရှင်၊ ရုပ်သံ ဇာတ်လမ်းတွဲများ ဈေးကွက် ရရှိရေးဖန်တီးခြင်း၊ တရုတ်-မြန်မာ ရုပ်သံပူးပေါင်းထုတ်လုပ်ရေး၊ ရုပ်ရှင်

ကုမ္ပဏီများ၏ ဈေးကွက်စိန်ခေါ်မှုနှင့် မျှော်မှန်းချက်ခေါင်းစဉ်များဖြင့် ဦးဆောင်ဆွေးနွေးပြီး တက်ရောက်လာသူများ၏ မေးမြန်းမှုများကို ပြန်လည်ဖြေကြားသည်။

ဖော်ညွှန်းဂုဏ်ပြုခံရ

အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲကို ဦးဆောင်ပြုလုပ်ခဲ့သည့် တရုတ်နိုင်ငံမှ နာမည်ကျော် ဒါရိုက်တာ Mr. Zhao Bao Gang သည် တရုတ် Communication University of China တွင် ပညာဆည်းပူးခဲ့ပြီး ယခုအခါ ဒါရိုက်တာ၊ ဇာတ်ညွှန်း၊ ထုတ်လုပ်သူ၊ သရုပ်ဆောင်အဖြစ် ရုပ်တည်ဆောင်ရွက်နေသူ ဖြစ်ကြောင်း၊ ၁၉၈၄ ခုနှစ်တွင် “မျိုးဆက်(၄)ဆက်” တရုတ်ရုပ်သံဇာတ်ကား၌ သရုပ်ဆောင်အဖြစ် ပါဝင်ခဲ့ပြီး အနုပညာလောကသို့ဝင်ရောက်ခဲ့ကြောင်း၊ ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်တွင် “တမ်းတခြင်း” ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲကို ဒါရိုက်တာအဖြစ် ရိုက်ကူးခဲ့ပြီး ဒါရိုက်တာသက်တမ်းနှစ် ၃၀ အတွင်း ဇာတ်လမ်းပေါင်းများစွာ ရိုက်ကူးခဲ့ရာ ထူးချွန်ဆုများစွာ ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ၎င်းအား “တရုတ်နိုင်ငံ၏ ဒရမ်မာဇာတ်လမ်းများ စတင်ဖန်တီးသူ”ဟု ဖော်ညွှန်းဂုဏ်ပြုခံရကြောင်းလည်း သိရသည်။

ကျော်စွာ(FDC)

ရန်ကုန်၌ ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၁
ရန်ကုန်ကလျာဏယုဝ ခရစ်ယာန်အသင်း(YMCA) က ကြီးမှူးကျင်းပသည့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် မွေးနေ့တော်ညစာစားပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ညပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ် မဟာဗန္ဓုလလမ်း အမှတ်(၂၆၃) ရှိ အဆိုပါအသင်း၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ပဏာမသမ္မာကျမ်းစာ ဖတ်ကြားခြင်း၊ ကောင်းချီးတောင်းခံခြင်း၊ ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းခြင်း၊ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အတွက် အထူးဆုတောင်းခြင်း၊ သမ္မာကျမ်းစာတော်မြတ်ဖတ်ကြားခြင်း၊ မွေးနေ့တော်သတင်းကောင်းဝေမျှခြင်း၊ ကောင်းချီးပေးခြင်းတို့ကို ရန်ကုန် ကလျာဏယုဝ ခရစ်ယာန်အသင်းမှ ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များနှင့် သိက္ခာတော်ရဆရာများက ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ထို့နောက် ရန်ကုန်ကလျာဏယုဝ ခရစ်ယာန်အသင်း

ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာတင်လှက ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး ခရစ်တော်၏ မွေးနေ့တော်အတွက် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကို ပေးပို့သောသဝဏ်လွှာကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သာသနာရေးမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိန်မော်က ဖတ်ကြားသည်။

ယင်းနောက် မြန်မာအကဖြင့်လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန် YMCA ဝန်ထမ်းများက YMCA သီချင်းဖြင့်လည်းကောင်း ဖျော်ဖြေမှုများပြုလုပ်ပြီး မွေးနေ့တော်အတွက် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းကာ ညစာစားပွဲကို ကျင်းပကြသည်။

အခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန် YMCA ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဘာသာပေါင်းစုံမှ ခေါင်းဆောင်များနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ အသင်းအဖွဲ့များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

သတင်းစဉ်



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်း ဒီဇင်ဘာလူထုစုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲ ပါဝင်ဆင်နွှဲ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၁
တစ်မျိုးသားလုံးကျွန်းမာကြံခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့အစည်းက အဆင့်အတန်း မြင့်မားစေရန်ရည်ရွယ်၍ ဒီဇင်ဘာလူထုအားကစားလှုပ်ရှားမှုများကို ဒီဇင်ဘာလ ၏ အပတ်စဉ်စနေနေ့တိုင်း နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ အမြို့မြို့အနယ်နယ်တွင် ကျင်းပ လျှက်ရှိသည်။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ဝန်ထမ်းများနှင့် လုပ်သားပြည်သူ များ၏ စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၅ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် နေပြည်တော် မြို့မဈေးရေရှိ စုရပ်၌ကျင်းပရာ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ မျိုးအောင်က သေနတ်ပစ်ဖောက်၍ တာလွှတ်ပေးသည်။

စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းဆွေ၊ ဒေါက်တာ မျိုးသိမ်းကြီးနှင့် ဒေါက်တာ မြင့်ထွေး၊ ပြည်ထောင်စုရေနေချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြလေးစိန်၊ ဒုတိယရေနေချုပ် ဦးဝင်းမြင့်၊ ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံမှ အရာထမ်း/အမှုထမ်းများနှင့် နေပြည်တော်ရှိ လုပ်သားပြည်သူများက ပါဝင် ဆင်နွှဲကြသည်။

လူထုစုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲသို့ ပါဝင်ဆင်နွှဲကြသူများသည် နေပြည်တော် မြို့မဈေးရေမှ စတင်တာထွက်ပြီး ပျဉ်းမနားတောင်ညိုလမ်းအတိုင်း သပြေကုန်း အဝိုင်းမှတစ်ဆင့် မဏိရတနာကျောက်စိမ်းခန်းမရေသို့ ပန်းဝင်ကြရာ အားကစား နှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက လမ်းလျှောက်ပွဲသို့ ပါဝင်ဆင်နွှဲ ကြသူများအား ရေသန့်ဘူးနှင့် အာဟာရမုန့်များကို ပေးဝေကြသည်။

ထို့နောက် လူထုစုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲတွင် ပါဝင်ဆင်နွှဲကြသူများသည် မဏိရတနာကျောက်စိမ်းခန်းမရေ၌ စုပေါင်းကိုယ်လက်ကြံခိုင်ရေးအတွဲ (၁)၊ (၂)နှင့် Physical Fitness Dance လေ့ကျင့်ခန်းများကို စုပေါင်းပြုလုပ်ကြသည်။ သတင်းစဉ်



မကွေးမြို့ (၆၆) မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး အင်ဂျင်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၁
လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနမှ အကောင်အထည်ဖော် တည်ဆောက်ပြီးခဲ့သည့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေး မြို့နယ်ရှိ (၆၆)မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး အင်ဂျင် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်း တွင် အဆိုပါသဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး အင်ဂျင်ဓာတ်အားပေး စက်ရုံ၌ ကျင်းပသည်။



ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရေး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်ဝင်းက လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင် ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လိုအပ်ချက်ကို အချိန်မီစွာဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ရေတို/ ရေရှည်စီမံချက်များ ချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ သို့ပါ၍ ၂၀၁၉ ခုနှစ်၏ ပြီးခဲ့သောနေ့ရာသီတွင် လျှပ်စစ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများမှ အများဆုံး မဂ္ဂါဝပ် ၃၉၈၀ ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လာမည့် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် နေရာသီတွင် တစ်နိုင်ငံလုံး၏ ဓာတ်အားလိုအပ် ချက်သည် အမြင့်ဆုံး မဂ္ဂါဝပ် ၅၀၀၀ ခန့်ရှိမည်ဖြစ်၍ ထပ်မံ လိုအပ်မည့် မဂ္ဂါဝပ် ၁၀၀၀ ကျော်ကို ထပ်မံဖြည့်ဆည်းပေးနိုင် ရေးအတွက် ဓာတ်အားထုတ်လုပ်နိုင်ရေးစီမံကိန်းအသစ် ခုနစ်ခုကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါ ကြောင်း၊ ၎င်းစီမံကိန်းများမှာ မကွေး (၆၆) မဂ္ဂါဝပ်၊ ကျောက်ဖြူ မဂ္ဂါဝပ် ၁၅၀၊ သာကေတ မဂ္ဂါဝပ် ၄၀၀၊ သီလဝါ မဂ္ဂါဝပ် ၃၅၀၊ ကျွန်းချောင်း ၂၀ ဒသမ ၅ မဂ္ဂါဝပ်၊ အလုံ ၁၅၁ ဒသမ ၅ မဂ္ဂါဝပ်နှင့် ရွှေတောင် ၂၈ မဂ္ဂါဝပ်တို့ဖြစ်ပြီး အဆိုပါ စီမံကိန်း ခုနစ်ခုမှ စုစုပေါင်းစက်တပ်ဆင်အင်အား ၁၁၆၆ မဂ္ဂါဝပ် ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကာ ယခု မကွေး (၆၆) မဂ္ဂါဝပ်စီမံကိန်းသည် ပထမဆုံးဖွင့်လှစ်သည့် စီမံကိန်းဖြစ် ပါကြောင်း၊ မကွေး (၆၆)မဂ္ဂါဝပ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံစီမံကိန်း သည် ရွှေကမ်းလွန်မှ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ တစ်ရက် ကုဗပေ ၁၅ သန်းကို အသုံးပြု၍ ဓာတ်အားထုတ်လုပ် မောင်းနှင်သွား မည်ဖြစ်ပြီး ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် နေရာသီတွင် တိုးတက်သုံးစွဲ လာမည့် နိုင်ငံတော်၏ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုအပ်ချက်ကို အချိန်တိုအတွင်း ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန်ရည်ရွယ်၍

တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စမ်းသပ်မောင်းနှင်ခြင်း လုပ်ငန်းများ အောင်မြင်စွာဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးနောက် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံကို ၂၀၁၉ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်မှ စတင်၍ စီးပွားဖြစ် ဓာတ်အားထုတ်လုပ်မောင်းနှင်ခဲ့ပြီး အဆိုပါစက်ရုံမှ ဓာတ်အားများကို ယခုရောက်ရှိနေသော ဓာတ်အားခွဲရုံမှတစ်ဆင့် မကွေးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒေသခံ ပြည်သူများ ပြည့်ပြည့်ဝဝ အသုံးပြုကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပိုလျှံပါက ဓာတ်အားစနစ်အတွင်းသို့ အလိုအလျောက် စီးဆင်းသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော် ဓာတ်အား စနစ်အတွင်းရှိ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားအသုံးပြုသော ပြည်သူ များမှာလည်း အကျိုးမျှဝေစားရမည်ဖြစ်သောကြောင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အထောက်အကူပြု သည့်စက်ရုံဖြစ်ပါကြောင်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ သဘာဝသယံဇာတအရင်းအမြစ်များကိုအခြေခံ၍ လျှပ်စစ် ဓာတ်အားထုတ်လုပ်နေသည့် မုန့်နှင့် ကြီးအုံကြီးဝ ရေအား လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ၊ မင်းဘူး နေရောင်ခြည်စွမ်းအင် သုံး စက်ရုံနှင့် ယခုဖွင့်လှစ်သည့် မကွေး (၆၆) မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝ

ဓာတ်ငွေ့သုံး အင်ဂျင်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံတို့မှ စုစုပေါင်း တပ်ဆင်အင်အား ၂၅၅ မဂ္ဂါဝပ် ထုတ်လုပ်ပေးလျက်ရှိပါ ကြောင်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအနေဖြင့် လက်ရှိ မဂ္ဂါဝပ် ၁၀၀ ခန့်သာ အသုံးပြုလျက်ရှိသည့်အတွက် ဓာတ်အား လုံလောက်စွာ ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်သည့်အပြင် ပိုလျှံသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်သို့ စီးဆင်း သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် စေရန်အတွက် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသည် အဓိကကျသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်လျက်ရှိသည့်အတွက် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးတွင် အရေးပါသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြည့်ဝ စွာရရှိရေးအတွက် မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနမှ အင်တိုက်အားတိုက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု သာ ပြည်သူများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ တိုးတက် လာပြီး လူနေမှုအဆင့်အတန်းများလည်း မြင့်တက်လာမည် ဖြစ်သည့်အတွက် မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနနှင့်အတူ ပြည်သူ တစ်ရပ်လုံးက အတူတကွ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေး စေလိုကြောင်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများ၊ ဓာတ်အား

ခွဲရုံများ၊ ဓာတ်အားလိုင်းများ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရေး မိဘပြည်သူများမှလည်း ပိုင်းဝန်းကူညီစောင့်ရှောက်ပေးကြ ရန် မေတ္တာရပ်ခံလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သယံဇာတ၊ သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်၊ လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီး ဦးမြင့်ဇော်က မကွေးမြို့ (၆၆)မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး အင်ဂျင် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အမှာစကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ VPower Myanmar မှ Co. Chief Executive Officer Mr. Rorce Au-yeung နှင့် တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးကျော်ဌေးတို့က ဓာတ်အားပေး စက်ရုံဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းအတွက် ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည် ပြောကြားခဲ့ပြီး VPower Myanmar မှ ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် မှတ်တမ်းဗီဒီယို ကို ပြသခဲ့သည်။

ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်

၎င်းနောက် မကွေးမြို့ (၆၆)မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ သုံး အင်ဂျင်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားအား တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတာ၊ တိုင်းဒေသကြီး သယံဇာတ၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်၊ လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင် ဝန်ကြီး ဦးမြင့်ဇော်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်ဦးနှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးလှဆန်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ဒုတိယဦးဆောင် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးဝင်း၊ Zeya & Associates Co.,Ltd. မှ Chairman ဦးဇေယျသူရမုန့်နှင့် VPower Myanmar မှ Co. Chief Executive Officer Mr. Rorce Au-yeung တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကြသည်။

ထို့နောက် မကွေးမြို့ (၆၆)မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ သုံး အင်ဂျင်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံဖွင့်ပွဲ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်ဝင်းက စက်ခလုတ်နှိပ်၍ မောင်းနှင်ပေးခဲ့ပြီး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံအတွင်း လှည့်လည် ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

<p>လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို ချွေတာနိုင်သည့် နည်းလမ်းများ</p> <p>နားထောင်သူမရှိလျှင် အခွေပွင့်စက်သုံး၍ တီဗွီနှင့် သီချင်းခွေများ အချိန်ပြည့် ဖွင့်ထားခြင်းကို ဆင်ခြင်ခြင်းဖြင့် လျှပ်စစ်ကိုချွေတာပါ။</p>	<p>လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို ချွေတာနိုင်သည့် နည်းလမ်းများ</p> <p>ရိုးရိုးမီးလုံး၊ မီးချောင်းထက် Energy Saving Lamp ကိုရွေးချယ် အသုံးပြုသင့်သည်။</p> <p>Energy Saving Lamp ထက် Led မီးလုံး၊ မီးချောင်းများကို ရွေး ချယ်အသုံးပြုသင့်သည်။</p>	<p>လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို ချွေတာနိုင်သည့် နည်းလမ်းများ</p> <p>အိမ်ပြင်ပဥစ္စည်းသော မီးဖိုချောင်းကို နေအလင်းရောင်မှီခိုချိန်တွင် ပိတ်ထားခြင်းဖြင့် လျှပ်စစ်ကို ချွေတာပါ။</p>
--	--	---

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းဝင်း ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော် ကျင်းပရန် မြေနေရာရွေးချယ်ထားမှုအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးကြည့်ရှု

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၁

သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းဝင်းသည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ဖိုးဇောင်တောင်ကြီးပိုင်း အကွက်အမှတ်(၂၀)အတွင်း နေပြည်တော်-တပ်ကုန်း အမှတ်(၁)လမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၁/၂)အနီး ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော် ကျင်းပရန် မြေနေရာရွေးချယ်ထားမှုအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးကြည့်ရှုခဲ့ရာ စိုက်ခင်းမြေနေရာ ပြုပြင်ခြင်း၊ ရေနှင့်မြေဆီလွှာထိန်းသိမ်းရေးအတွက် ဗာတီဗာမြက်များစိုက်ပျိုးခြင်း၊ နန်းတားဆည်များ၊ ရေထိန်းတံငယ်များ တည်ဆောက်ခြင်း တို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လိုအပ်သည်များအား လမ်းညွှန်မှာကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ဖိုးဇောင်တောင်ကြီးပိုင်း အကွက်အမှတ်(၁၇)အတွင်း နေပြည်တော်-တပ်ကုန်းအမှတ်(၁)လမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၂/၃)အနီး ၂၀၁၈ ခုနှစ် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော်တွင် စိုက်ပျိုးထားသည့် ဝါးမျိုးစုံ၊ ကျွန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ မဟော်ဂနီ၊ တမလန်း စသည့် အဖိုးတန်သစ်မျိုးများ၊ ပန်းမဲဇေလီ၊ ငှက်ပျော၊ ပန်းညက်၊ မဲဇေလီ၊ တမာ၊ ယင်းမာ၊ အင်ကြင်းအစရှိသည့် သစ်မာမျိုးစုံ စုစုပေါင်း ၃၃၃ ပင် ရှင်သန်အောင်မြင်နေမှုအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဖိုးဇောင်တောင်ကြီးပိုင်း အကွက်အမှတ် (၁၆) နေပြည်တော်-တပ်ကုန်း အမှတ်(၁)လမ်း မိုင်တိုင်အမှတ်(၂/၅)အနီး မြန်မာ-တရုတ် နှစ်နိုင်ငံသံတမန်ဆက်ဆံရေးနယ်(၇၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ်သစ်ပင်စိုက်ပျိုးခြင်း အခမ်းအနားပြုလုပ်မည့် စိုက်ခင်းမြေနေရာရွေးချယ်ထားမှုအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဥတ္တရသီရိမြို့နယ် အရိုးအထူးကုဆေးရုံအနီး သစ်တောဦးစီးဌာနနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း တို့ပူးပေါင်း၍ ၂၀၁၈ ခုနှစ် မိုးရာသီတွင် စိုက်ပျိုးတည်ထောင်ထားသည့် ကလေးဝါးနှင့် ဝါးဘိုးကြီး ဝါးစိုက်ခင်းအခြေအနေအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လာမည့် မိုးရာသီတွင် မူလစိုက်ပျိုးခဲ့သည့် ဝါးမျိုးစိတ်များဖြင့်သာ ပြန်လည်ဖာထေးစိုက်ပျိုးရန် မှာကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဥတ္တရသီရိမြို့နယ် နေပြည်တော်-ကံပြားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် ၁၃/၂ နှင့် ၁၃/၇ ကြား ငလိုက်ကြီးပိုင်း အကွက်အမှတ် (၂၉)နှင့် (၃၀)အတွင်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံ ကျောက်မျက်ရတနာ လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ လှူဒါန်းငွေဖြင့် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၉ ခုနှစ် မိုးရာသီအတွင်း စိုက်ပျိုးတည်ထောင်ထားသည့် ဂေဟစနစ်ပြည့်တင်းရေး



စိုက်ခင်းဧက ၁၀၀ အား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဥတ္တရသီရိမြို့နယ် နေပြည်တော်-ကံပြားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် ၂/၃ အနီး၊ ငလိုက်ကြီးပိုင်း၊ အကွက်အမှတ် (၂)နှင့် (၂၈) အတွင်း သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၈ ခုနှစ် မိုးရာသီတွင် စိုက်ပျိုးတည်ထောင်ထားသည့် စီးပွားရေးကျွန်းစိုက်ခင်း ဧက ၁၅၀ ရှင်သန်အောင်မြင်နေမှုများအား စစ်ဆေးကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်(ရေဆင်း)၏ (၃၃)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၁

မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် (ရေဆင်း)၏ (၃၃)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် နေပြည်တော် ဝေယျာသီရိမြို့နယ် ရေဆင်းကျေးရွာရှိ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် ရွှေရတနန်းမဌ် ကျင်းပရာ တိရစ္ဆာန်ဆေးသိပ္ပံဘွဲ့၊ တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့၊ ပါရဂူဘွဲ့ နှင့် မွေးမြူရေး ပညာဘွဲ့များအား ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပါရဂူဘွဲ့ (Ph.D) ရရှိသူတစ်ဦး၊ တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ (M.V.Sc)ရရှိသူ ၁၆ ဦးနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ (B.V.Sc)ရရှိသူ ၂၂၆ ဦးတို့ကို မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်(ရေဆင်း)မှ ပါမောက္ခချုပ် ပါမောက္ခဒေါက်တာ မာမာဝင်းက ဘွဲ့လက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယင်းနောက် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဒေါက်တာခင်ဇော်က မြန်မာနိုင်ငံ တက္ကသိုလ်များညီလာခံ (၂၀၁၉)၏ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် သစ်တောပညာရပ်များဆိုင်ရာ စာတမ်းဖတ်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာလှိုင်လှိုင်မြင့် (ဌာနမှူး၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးပညာဌာန)၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာစိုးစိုးဝေ (ဌာနမှူး၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုဆိုင်ရာ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ပညာဌာန)တို့နှင့်အတူ တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာ သိပ္ပံဘွဲ့ရရှိသူများထံမှ တန်းစဉ်အလိုက် စုစုပေါင်းရမှတ်အများဆုံး ရရှိကြသည့် ပထမ မသန္တာသိန်းထွန်း၊ ဒုတိယ မနင်းနင်းထွေး၊ တတိယ မခိုင်ရွှေစင်စိုးတို့ကို ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ထို့နောက် ပါမောက္ခချုပ်က အမှာ



စကားပြောကြားရာတွင် သုတေသနနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံတကာ တက္ကသိုလ်များ၊ အဖွဲ့အစည်းများ ဖြစ်သည့် ဂျပန်နိုင်ငံ ဟိုကိုင်းဒိုး တက္ကသိုလ်၊ မီယာဇာကီတက္ကသိုလ်၊ ရခုနေ့ဂုဏ်အနိတက္ကသိုလ်နှင့် ကာဂိုရိုးမားတက္ကသိုလ်၊ ထိုင်းနိုင်ငံ ချူလာလောင်ကွန်းတက္ကသိုလ်၊ မေဂျိုတက္ကသိုလ်၊ ကိုရီးယားနိုင်ငံ ကွန်းဂုတက္ကသိုလ်၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စိုက်ပျိုးရေး သုတေသနဗဟိုဌာန စသည့် အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ချိတ်ဆက်ကာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် နားလည်မှုစာချွန်လွှာများ ရေးထိုးထားပြီးဖြစ်ကာ မကြာမီကာလတွင် ဂျပန်နိုင်ငံ ရှုကျူးတက္ကသိုလ်၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ကွင်းစလန်းတက္ကသိုလ်တို့နှင့်လည်း နားလည်မှုစာချွန်လွှာ လက်မှတ်ရေးထိုးတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှစတင်၍ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်မှ တရုတ်နိုင်ငံရှိ မွေးမြူရေးနှင့် ဆေးကုသရေး

တက္ကသိုလ်များတွင် ဘွဲ့ကြိုကျောင်းသားကျောင်းသူများအား သုံးနှစ် ဒီပလိုမာသင်တန်း စေလွှတ်ပေးလျက် ရှိရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၄၅ ဦးရှိပြီဖြစ်သည့်အပြင် ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှစ၍ Asian Veterinary Volunteer Project (AVVP) အာဆီယံနိုင်ငံများသို့ လည်း ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား လေ့လာရေးခရီး သုံးပတ်ကြာ စေလွှတ်ပေးလျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် မွေးမြူရေးပညာဘွဲ့ (B.A.Sc) ရရှိသူ ၆၅ ဦးတို့အား ပါမောက္ခချုပ် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ မာမာဝင်းက ဘွဲ့လက်မှတ်များပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး မွေးမြူရေးပညာဘွဲ့ ရရှိသူများထံမှ တန်းစဉ်အလိုက် စုစုပေါင်း ရမှတ် အများဆုံးရရှိကြသည့် ပထမ မမီကိုဆွေ၊ ဒုတိယ မရွှေစုမွန်နှင့် တတိယ မပပကျော်တို့ကို အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဒေါက်တာခင်ဇော်က ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

ယခုနှစ်တွင် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်မှ ပါရဂူဘွဲ့ (Ph.D)

ရရှိသူတစ်ဦး၊ တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ (M.V.Sc)ရရှိသူ ၁၆ ဦးနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ (B.V.Sc)ရရှိသူ ၂၂၆ ဦးနှင့် မွေးမြူရေးပညာဘွဲ့ရရှိသူ ၆၅ ဦး စုစုပေါင်း ၃၀၈ ဦးတို့ကို ဘွဲ့လက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်သည် တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာဘွဲ့သင်တန်းအတွက် ၁၀၀၊ မွေးမြူရေးပညာဘွဲ့သင်တန်းအတွက် ၁၅၀ စုစုပေါင်း လူဦးရေ ၂၅၀ ကို တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ရမှတ်ပေါ်မူတည်၍ ရွေးချယ်ခေါ်ယူခဲ့ရာ စတင်တည်ထောင်ခဲ့သည့် ၁၉၅၇ ခုနှစ်မှ ယနေ့အချိန်အထိ ၆၂ နှစ်ကျော်ကာလအတွင်း ယနေ့ ဘွဲ့ယူသူများအပါအဝင် B.A.Sc ဘွဲ့ ၁၅၅ ဦး၊ B.V.Sc ဘွဲ့ ၅၅၇ ဦး၊ DipLIS ဘွဲ့ ၂၂၀၊ DipLPA ဘွဲ့ ၄၄၉ ဦး၊ MPhil ဘွဲ့ ၅၂ ဦး၊ MVM ဘွဲ့ ၅၅ ဦး၊ M.V.Sc ဘွဲ့ ၅၂ ဦးနှင့် Ph.D ဘွဲ့ ၅၂ တို့ကို မွေးထုတ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ဇင်ဦး၊ ဝေသူနွယ်(မြန်မာ့အလင်း) ဓာတ်ပုံ - သီဟစည်သူ

မြန်မာ- ဂျပန်ဆရာဝန်များ ပူးပေါင်း၍ အာခေါင်ကွဲ၊ နှုတ်ခမ်းကွဲ လူနာများအား အခမဲ့ ခွဲစိတ်ကုသ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၁

နှစ်နိုင်ငံ ပညာရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အစီအစဉ်တစ်ရပ်အနေဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံ Niigata တက္ကသိုလ် Department of Oral and Maxillofacial Surgery မှ ပါမောက္ခ Ritsuo Takagi ဦးဆောင်သောအဖွဲ့သည် သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်- ရန်ကုန် မေးရီးနှင့် ခံတွင်းခွဲစိတ်ကုပညာဌာနရှိ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ပူးပေါင်း၍ ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ အာခေါင်ကွဲ၊ နှုတ်ခမ်းကွဲ လူနာ ၁၈ ဦးတို့အား အခမဲ့ ခွဲစိတ်ကုသမှုပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်နှင့် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်များ သက်တမ်းတိုးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၁

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဇန်နဝါရီလအတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ မြို့နယ်များသို့ နယ်လှည့်၍ မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်နှင့် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်များ သက်တမ်းတိုးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်ပါ၍ ကြိုတင်သိရှိဆောင်ရွက်နိုင်ပါရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်-

စဉ်	တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်	မြို့နယ်
၁။	နေပြည်တော်	လယ်ဝေး
၂။	ကချင်ပြည်နယ်	မိုးကောင်း
၃။	ကရင်ပြည်နယ်	ဖာပွန်၊ ကမမောင်းမြို့နယ်ခွဲ၊ ကျိုက်ဒုံ
၄။	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	ဘုတလင်၊ မြောင်း၊ ခမ်းပတ်၊ ဝက်လက်
၅။	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	ကံပေါက်တိုက်နယ်၊ တနင်္သာရီ
၆။	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	ရွှေကျင်၊ ပေါက်ခေါင်း၊ မိုးညို
၇။	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	ရေနံချောင်း၊ ရေစကြို၊ ပွင့်ဖြူ၊ အောင်လံ
၈။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စဉ့်ကိုင်၊ မိုးကုတ်
၉။	မွန်ပြည်နယ်	မုဒုံ
၁၀။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	မှော်ဘီ၊ ဒလ
၁၁။	ရှမ်းပြည်နယ်	ညောင်ရွှေ၊ ပင်လောင်း၊ ကွန်ဟိန်း၊ နောင်ချို၊ မိုင်းပျင်း
၁၂။	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	မြောင်းမြ၊ ဓနုဖြူ၊ အင်္ဂပူ၊ ကျိုက်လတ်

တစ်ခါတလေမှာ ကြားအဆင့်မှာ ကျွန်တော်တို့ မလိုလားတဲ့ Result ရရင်ရမယ် ဒါပေမယ့် နောက်ဆုံး Result မှာ ကျွန်တော်တို့နိုင်ဖို့ အခွင့်အလမ်းကောင်းပါတယ်

ဦးကျော်တင်၊ ဥပဒေရေးရာအကြံပေး

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာတရားရုံး ICJ ကြားနာမှုဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံများ စကားပိုင်းကျင်းပ

(ယမန်နေ့မှအဆက်) ဦးကျော်ကို ။ ။ သူတို့ လျှောက်လဲချက်တွေထဲက စိတ်ဝင်စားစရာ ကောင်းတဲ့အချက် တွေများ ရှိမလား။

ဦးကျော်တင်။ ။ ရှိပါတယ်။ ICJ မှာ ကြားဖြတ်အစီအမံ ကြားနာမှုအတွက် လုပ်တာဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီမှာ ခုနက ဆရာ ဆရာမတို့ရှင်းပြတဲ့ အချက်လက် တွေကို ဥပဒေပညာရှင်တွေက ICJ ကို တင်ပြလိုက်ပါတယ်။ ဒီအချက်တွေမှာ အချက်လေးခုရှိပါတယ်။ ပထမ အချက်က Jurisdiction and Standing ဆိုတာ ဆရာမ ရှင်းပြသွားပါတယ်။ နောက်တစ်ချက်က Plausibility Claim ဆိုတာ ဦးသီဟန်မျိုးညွန့်က ရှင်းပြသွားပါတယ်။ ပါမောက္ခ Phoebe Okowa က နှစ်ချက်ကို ရှင်းပြပါတယ်။ အဲဒီနှစ်ချက်က ဘာနဲ့ဆိုင်လဲဆိုတော့ မြန်မာနိုင်ငံ မှာ လက်ရှိအခြေအနေက Genocide ဖြစ်နေသလား၊ ဖြစ်နိုင်ဖွယ်ရာရှိသလားဆိုတဲ့ အချက်တွေနဲ့ ဆိုင်ပါတယ်။ ဒါကို ရှင်းပြသွားတာက မြန်မာနိုင်ငံမှာ အစိုးရလုပ်နေတဲ့ လုပ်ငန်းတွေကို ရှင်းပြသွားပါတယ်။ အဲဒီလုပ်ငန်းတွေကို Genocide ဖြစ်နေရင် ဘာဖြစ်လို့ လုပ်နေမှာလဲဆိုပြီး ရှင်းပြသွားပါတယ်။

ရှင်းပြတဲ့အခါ သုံးပိုင်းခွဲပြီး ရှင်းပြသွားပါတယ်။

နိုင်ငံမှာ အခုလုပ်နေတဲ့ လွတ်လပ်သောစုံစမ်းစစ်ဆေးရေး ကော်မရှင် (ICOE) နဲ့ တပ်မတော်အနေနဲ့ လွတ်လပ်သော တရားရုံးတွေ လုပ်နေပါတယ်။ အဲဒါတွေက မလုံလောက်မှ နိုင်ငံခြားအနေနဲ့ ဝင်ရောက်စွက်ဖက်နိုင်ပါတယ်။ အဲဒါကို အဓိက ပြောချင်တာပါ။

ပြီးတော့ တတိယအချက်က ဂမ်ဘီယာအနေနဲ့ စွပ်စွဲတဲ့ အချက်အလက်တွေမှာ ရခိုင်မှာ ပဋိပက္ခတွေဖြစ်နေတဲ့ အကြောင်းကို ထည့်ပြီး တင်ပြခြင်းမရှိပါဘူး။ လုပ်ငန်း တွေက နေ့စဉ်နေ့စဉ်တော့ ရှိရင်ရှိလိမ့်မယ်။ ဒါပေမယ့် ရခိုင်ပြည်နယ်မှာ အေးချမ်းမှု မရှိသေးလို့ဆိုတာ ပါမောက္ခ Phoebe Okowa က ရှင်းပြသွားပါတယ်။

ဦးကျော်တင်ဆွေ။ ။ တစ်နည်းအားဖြင့်ဆိုရင် ရခိုင် ပြည်နယ်မှာ လက်ရှိ AA နဲ့ တိုက်ခိုက်မှုတွေရှိတယ်။ တိုက်ခိုက်မှုတွေ ရှိနေတဲ့အခါ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ လုံခြုံရေးအရ ဟန့်တားရတာတွေ ရှိတယ်ဆိုတာကို သူက ထောက်ပြသွားပါတယ်။

နောက်တစ်ခုက မြန်မာနဲ့ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နဲ့ နှစ်နိုင်ငံ လက်မှတ်ရေးထိုးထားတဲ့ သဘောတူစာချုပ်ပါ။ အဲဒီ သဘောတူစာချုပ်မှာ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ မှာ သွားခဲ့တဲ့ လူတွေ သည် မြန်မာနိုင်ငံမှ လာရောက်သောသူများဖြစ်ပါက ပြန်လည်လက်ခံမည်။ ဘယ်လောက်အကန့်အသတ်နဲ့



ဦးကျော်တင်ဆွေ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပူးတွဲကိုယ်စားလှယ်၊ မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့

ဒါကြောင့်မို့ နိုင်ငံတကာအနေနဲ့ ဝင်ရန်မထိုက်ဆိုတာကို နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ရော၊ ကျွန်တော်တို့ ရှေ့နေ တွေ အားလုံးရော ဒါကို မီးမောင်းထိုးပြဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ ပါတယ်။

ဦးကျော်ကို ။ ။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးအနေနဲ့ သူတို့ စွပ်စွဲချက်တွေမှာ တချို့ကိစ္စတွေက တော်တော်လေးကို ကျိုးကြောင်းဆီလျော်မှု မရှိဘူး။ ဥပမာအားဖြင့် UEHRD လိုမျိုးကို ဆွဲထည့်သွားတယ်။ UEHRD က ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာမယ့်သူတွေအတွက် ကို နေဖို့ ထိုင်ဖို့ကိစ္စတွေ၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊

တာရာ၊ ကေကေ

မျှမျှတတလုပ်ခိုင်းတဲ့ဟာ မဟုတ်ဘူး။ ဒီစွပ်စွဲချက်တွေကို ကျွန်တော်က လွယ်လွယ်ကူကူသာ UEHRD နဲ့ ချေပခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။ တခြား ချေပစရာတွေ အများကြီးရှိပါတယ်။ တကယ်တော့ UEHRD ကိစ္စက သိပ်ရှင်းတဲ့ ကိစ္စပါ။ UEHRD က National Movement ရခိုင်ကိစ္စက အမျိုးသားအရေးဖြစ်တဲ့အတွက် အမျိုးသားအရေးကိစ္စမှာ အဖွဲ့အစည်းပေါင်းများစွာ စေတနာအလျောက် ပါဝင်ပြီး တော့ ကူညီခြင်းပဲဖြစ်တယ်။ UEHRD ကိစ္စနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ပါမောက္ခ Phoebe Okowa ပြောသွားတဲ့အထဲမှာ နိုင်ငံ တကာက ဝင်ကူနေတယ်။ UEHRD က Genocide ကိစ္စ တွေ လုပ်တယ်ဆိုရင် နိုင်ငံတကာက ဘာလို့ ဝင်ကူမှာလဲ။ ဒါကို ထောက်ပြနိုင်တယ်။

ဦးကျော်ကို ။ ။ သူတို့ရဲ့ ရှေ့နေတွေ ပြောသွားတဲ့ လျှောက်လဲတဲ့ အချက်ထဲမှာ ICJ ကို ဖိအားပေးသလိုထိန်းချုပ်သလိုပြောသွားတာလည်းရှိပါတယ် ခင်ဗျ။ အဲဒါကို နည်းနည်းလောက်ဆွေးနွေးပေးပါဦး။

ဦးသီဟန်မျိုးညွန့်။ ။ အဲဒါကဘယ်သူပြောသွားတာလဲ ဆိုတော့ ဂမ်ဘီယာဘက်က



ဒေါက်တာသီဟန်မျိုးညွန့်၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် အဖွဲ့ဝင်၊ မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့



ဦးကျော်ကို(စက်မှုတက္ကသိုလ်) Moderator



ဦးသီဟန်မျိုးညွန့်၊ ဥပဒေရေးရာအကြံပေး အဖွဲ့ဝင်၊ မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့



ဦးကျော်တင်၊ ဥပဒေရေးရာအကြံပေး အဖွဲ့ဝင်၊ မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့

ပထမအပိုင်းက နေရပ်စွန့်ခွာသူများကို ပြန်လည်လက်ခံ တာ လုပ်တယ်။ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းတွေ UNDP၊ UNHCR တို့ အပါအဝင် နိုင်ငံတကာကလည်း အကူအညီ ပေးနေပါတယ်။ ပါမောက္ခ Phoebe Okowa က Genocide ဖြစ်နေရင် ဒါတွေ ဘာလို့ အကူအညီပေးမှာလဲ ဆိုပြီးတော့ မေးသွားပါတယ်။ ပြီးတော့ ဒုတိယအချက်က ရခိုင် ပြည်နယ်ကို တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုရှိအောင် ကြိုးစားနေ ပါတယ်။ ဥပမာဆိုရင် ကျူးလွန်မှုဖြစ်ခဲ့တာကို တရားစွဲ ဆိုမှုတွေ လုပ်နေပါတယ်။

ဒီအချက်နဲ့ ကျွန်တော် နည်းနည်းရှင်းပြချင်တာက Complementary Principle ပြည်တွင်းတရားစီရင်မှုကို ထောက်ခံပေးတဲ့စနစ်ပါပဲ။ အဲဒါက ဘာလဲဆိုတော့ ပြည်တွင်းတရားရုံးတွေက ဆောင်ရွက်လို့စိတ် မရှိခြင်းနဲ့ ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိတဲ့ အချိန်မှာသာ နိုင်ငံခြားတရားရုံး တွေအနေနဲ့ ဒီအမှုတွေကို လာပြီး တရားစီရင်ခွင့်ရှိတယ်။ အဲဒီ Complementary Principle အရ ကျွန်တော်တို့

လက်ခံမည်ဆိုတာကို သတ်မှတ်ခြင်းမရှိဆိုတော့ Genocide အနေနဲ့ လုပ်နေတဲ့ နိုင်ငံတစ်ခုက ဒီလူတွေ ပြန်ပြီးလက်ခံမယ်ဆိုတာ ဘယ်လိုလုပ် ဖြစ်နိုင်မှာလဲ။ ပြီးတဲ့အခါ ခုနက ဦးကျော်တင်ပြောသလို မြန်မာနိုင်ငံသည် လုပ်လည်း လုပ်နိုင်တယ်။ လုပ်ဖို့ဆန္ဒလည်း ရှိတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံဖွဲ့စည်းပုံအရ civilian site မှာ civilian court ရှိသလို တပ်မတော်ဘက်မှာလည်း court-martial ဆိုတာ ရှိပါတယ်။

နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ပြောသွားတဲ့အထဲ မှာ မြန်မာနိုင်ငံသည် UK နဲ့ US မှာလို Military Justice System ရှိတယ်။ Military Justice System ကလည်း အခုလုပ်နေတယ်။ အခုလုပ်နေတဲ့ကိစ္စအပေါ် သူ့ လုပ်ငန်း ပြီးအောင် စောင့်ကြည့်ဖို့ လိုတယ်။ ICOE အနေနဲ့လည်း အခု သက်သေပေါင်း ၁၅၀၀ ကျော်လောက်ကို ပြင်ဆင် ပြီးဖြစ်တယ်။ မကြာခင်လည်း ICOE အနေနဲ့ သူ့ရဲ့ အပြီး သတ် စုံစမ်းစစ်ဆေးချက်တွေကို တင်ပြမှာဖြစ်တယ်။

Infrastructure စတဲ့ Task Force တွေ အများကြီးရှိပါတယ်။ အဲဒီလိုမျိုး ဆောင်ရွက်နေတာကို Genocide နဲ့ ဆက်စပ် ပြီး ဆွဲထည့်သွားတယ်။ အဲဒီဟာကိုလည်း နားမလည်နိုင် ဘူး ဖြစ်နေတယ်။

ဦးကျော်တင်ဆွေ။ ။ အဲဒါဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ UN Fact Finding Mission ရဲ့ Report ကြောင့် ဖြစ်ပါတယ်။ FFM Report ဟာ အခြေအမြစ်လည်း မရှိဘူး။ မျှတမှု မရှိဘူး။ ယုတ္တိမရှိဘူး။ ကျွန်တော်တို့ကို Genocide နဲ့ပတ်သက်ပြီး စွပ်စွဲသွားတဲ့အချက်က ဒီ Report အပေါ်မှာ မူတည်နေတယ်။ အဲဒီတော့ Report ယုတ္တိ မရှိဘူးဆိုတာ UEHRD မှာလုံးဝပေါ်တယ်။

UEHRD ကို ဘယ်လို စွပ်စွဲထားလဲဆိုတော့ UEHRD သည် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ဘက်ကို ပြေးသွားတဲ့သူတွေရဲ့ မြေဟာကို သိမ်းပါတယ်။ UEHRD က နိုင်ငံတော်ရဲ့ အဖွဲ့အစည်းကြီး ဖြစ်ပါတယ်။ UEHRD က အဲဒီမှာရှိတဲ့ နေရာတွေကို ဘုဒ္ဓိဇာနဲ့ ထိုးပါတယ်ဆိုပြီးတော့ စွပ်စွဲသွားပါ တယ်။ ဒီမှာရှိတဲ့ ပြည်သူတွေ အားလုံးရော၊ သံတမန်တွေ အားလုံးရော၊ ကုလသမဂ္ဂက သူတွေရော ဒီကိစ္စ မဟုတ် ဘူးဆိုတာ ကောင်းကောင်းသိပါတယ်။

ရှေ့နေတစ်ယောက်၊ ကျွန်တော် နာမည်တပ်ပြောပါမယ်။ Mr.Philippe Sands က ဒါကိုဘယ်လို ပြောသွားသလဲဆိုရင် ကမ္ဘာရဲ့ မျက်လုံးတွေက ဒီ ICJ ခုံရုံးအပေါ်မှာရှိတဲ့ တရားသူ ကြီးတွေအပေါ်မှာ ရောက်နေပါတယ်ပေါ့။ The eyes of the world are on you ဆိုပြီး ပြောသွားပါတယ်။ ဘာကြောင့် ပြောသွားလဲဆိုတော့ တရားသူကြီးတွေ ဆုံးဖြတ်တဲ့အချိန် မှာ မှားတာကို မဆုံးဖြတ်ပါနဲ့။ သူတို့ဘက်ကပဲ မှန်ပါ တယ်ဆိုတဲ့ ပုံစံမျိုး ပြောသွားခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကအမှန် တကယ်တော့ ကျွန်တော်တို့ဘက်က ရှေ့နေတွေလိုမျိုး ဒီဥပဒေအပေါ်မှာ အခြေခံပြီးတော့ ပြောသွားတဲ့ Argument တစ်ခုမဟုတ်ပါဘူး။ ဒါကတော့ ကျွန်တော်တို့ရှေ့နေလောက မှာဆိုတော့ Political Argument ပါ။ ဒီလိုမျိုး Argument လုပ်ခြင်းဟာ ခြိမ်းခြောက်တယ်လို့တော့ ကျွန်တော် ရှေ့နေ တစ်ယောက်အနေနဲ့ အဲဒီလောက်အထိတော့ မသွားချင် ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် မီးမောင်းထိုးပြလိုက်တဲ့ပုံစံမျိုးနဲ့ တူပါတယ်။

ဦးကျော်ကို ။ ။ အဲဒီတော့ ကျွန်တော်တို့က ကိုယ့်ကို တရားစီရင်မယ့် တရားရုံးတစ်ခုကို ဒီလိုမျိုးပြန်ပြီးတော့ ပြောတယ်ဆိုတဲ့ဟာကရော ဒီဥပဒေ ကြောင်းအရ ဆရာမ ဘယ်လိုမျိုးရှိနိုင်မလဲ။ ကျွန်တော်တို့ ပြည်တွင်းမှာကျတော့ တရားရုံးတို့ ဘာတို့ပြောရင် ကျွန်တော်တို့ဒါက ဥပဒေပြတယ်။ တရားသူကြီးဘာဖြစ် တယ်။ တရားစီရင်ရေး ဘာဖြစ်တယ်လို့ပြောရင် ဥပဒေအရ ငြိစွန်းတယ်။ အဲဒီတော့ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဥပဒေတွေ တော့ ကျွန်တော် သိပ်နားမလည်လို့ပါ။

နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ပြောသွားတဲ့အထဲမှာ မြန်မာနိုင်ငံသည် UK နဲ့ US မှာလို Military Justice System ရှိတယ်။ Military Justice System ကလည်း အခုလုပ်နေတယ်။ အခုလုပ်နေတဲ့ကိစ္စအပေါ် သူ့လုပ်ငန်း ပြီးအောင် စောင့်ကြည့်ဖို့လိုတယ်။ ICOE အနေနဲ့လည်း အခု သက်သေပေါင်း ၁၅၀၀ ကျော်လောက်ကို ပြင်ဆင်ပြီးဖြစ်တယ်။ မကြာခင်လည်း ICOE အနေနဲ့ သူ့ရဲ့ အပြီးသတ် စုံစမ်းစစ်ဆေးချက်တွေကို တင်ပြမှာဖြစ်တယ်။ ဒါကြောင့်မို့ နိုင်ငံတကာအနေနဲ့ ဝင်ရန်မထိုက်ဆိုတာကို နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ရော၊ ကျွန်တော်တို့ ရှေ့နေတွေအားလုံးရော ဒါကို မီးမောင်းထိုးပြ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ ပါတယ်။

ဒေါက်တာသီဟန်မျိုးညွန့်။ ။ အမှန်တကယ်ရိုင်းပျတဲ့အပြုအမူ တွေနဲ့ တကယ်ကိုပဲ တရားရုံးကို မချေမငံ၊ မထိမဲ့မြင်လုပ်တဲ့ ပုံစံမျိုးတွေဖြစ်ခဲ့တယ်ဆိုရင် တော့လည်း ကျွန်မတို့ကနေပြီးတော့ တရားရုံးကို တင်ပြ ပြီးတော့ လျှောက်လဲချက်ပေါ့။ သက်သက် သီးသန့်တင်တာ မျိုးတွေ ဘာတွေတော့ လုပ်နိုင်မလဲလို့ ကျွန်မယူဆပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၁၁ သို့ ၀

စန်းစန်းစန်း

ရဲဘဲ

စန်းစန်းစန်း
ကျားဝါပေ့ပေ့
မိသားစုကာတွန်းများ

အိမ်ရာ
အိမ်ရာအကြောင်းအရာများ

မောင်တီထွင်ပေးလျက်တံ့၊
လောက်စလုံးသေဆုတ်လေ...

မထောက်ဆဘေးအိမ်
ကျွေးမွေးထိလို့ပြဿနာ
နာနေပါဦးမယ်ကွာ

စောစောကဟိုဘက်ခြံမှာနေ
တုဒေသကတောင်ကူထူညွှန်
ထည့်သွားသေးတယ်...

သုံးစုက
အကြာ...

ဟဲ့-နင်တို့လောက်စလုံး
သေဆုတ်လက်စွမ်းပြတု
ငါ့အိမ်ခေါင်မို့တခွဲခွဲ
တခွင်ခွင်နဲ့...

ငါ့ရယ်ကွက်လူတို့
ပျိုင်းမှာနေဘူး...

ဟ-ဒေသမစွဲတု
ကျွေးမွေးထိဘက်လူပျို
လေးခွဲနဲ့ကျွေးကပ်စ်
နေတာဗျ...

ခြောက်ပတ်လား-အန်တီတုက
တော့ဒီလိုပဲ-စတတ်နေက
တတ်-ပျော်တတ်တယ်ကွယ်

အာအုတ်အာပေ
လူ့မိတ်ခွေ
သိလို့ပုဂံ

အာအုတ်ကတို့သုံးနေတာ
အာပေက-ဘာလား-
ပေစာက
လာတာလေ

ပေရွက်မာရေးလို့ပေစာ-တံ့
ကျောက်ပြားထွင်းလို့ကျောက်စာ

က-ကညွတ်
ပေမာခြစ်-လို့
သင်ခွဲဖူးတယ်လေ

ပေတစ်သီး
ကျိုး-တစ်သားလည်း
ရှိသေးတယ်

ပေရွက်က
ကျိုးပေက
အာရွက်ကလေးသားမှတ်ထား
ခိုထား

ပုဂံပုဂံခိုတာ-အာအုတ်ပုဂံ
ခေါက်ထားချုပ်ထားလို့ရတယ်

ပေလေးပင်ပေါက်-ရှင်မဟာအိလဝံသ
ရှင်မဟာရဋ္ဌသမာရ-ရှင်ညွတ်မကျော်
ရှင်အုန်းညွတ်ခိုတာ-ရှင်လေးပါးပေါ်ထွက်

အား
ခေတ်

သူတို့ရေးခဲ့တဲ့-ရတု-ကဗျာ-လက်
တွေကိုကျောင်းသုံးပြုရန်ထားတာ
ခြံနဲ့မာအာပေလေ-ယမုံလေးရဲ့

ဟုတ်

သိပ္ပံမောင်တီခေတ်စမ်းအာပေကတို့
ဝတ္ထု-ခေတ်-ပါး-အာအုတ်-ဘာသာပြန်နဲ့
အက်ဆေးစာလေးလည်း-ပါဝင်တယ်နော်

ကထွန်းအောင်

ဂုဏ်ရည်
မြင့်လှအေးလား
ကွယ်...

ဘာတွေ
လုပ်နေတာ
လဲ...

ပန်းချီဆွဲ
နေတာလေ
ဘိုးဘိုး...

အမယ်...
ဘာပဲ ဆွဲနေ
တာလဲ...
ပဲပါဦး...

စားစရာပဲ
ဆွဲနေတာပါ
ထည့်ရ
အောင်

ဟား...
ငါ့ဖခင်က
လက်ကတောင်
တယ်ဟေ့...

နံ့ပြားချုပ်ပုံ
ဆွဲထားတာ...
ဘိုးဘိုးတောင်မဲ့
စားချင်ကတို့...

ဟင်း
ဘိုးဘိုးက
လုပ်ဖို့...

သမီးဆွဲထားတာ
ပြုရသိပုံပါ
ဘိုးဘိုးရဲ့...

ပြည်တွင်းရေးရာ



သမိုင်းဝင်ဓာတ်တော်ဘုရားကြီး ပုဒ္ဒပူဇော်ယပွဲတော်နှင့် ကျေးဇူးမီးလင်းရေးပွဲပွဲသို့ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် တက်ရောက်ပွင့်လှစ်

ရေတာရှည် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဝင်းသိန်းသည် တာဝန်ရှိသူများလိုက်ပါလျက် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက ရေတာရှည်မြို့ အမှတ် (၁)ရပ်ကွက် ကရင်ချောင်းလမ်းရှိ သမိုင်းဝင်ဓာတ်တော်ဘုရားကြီး (၃၈) ကြိမ်မြောက် ပုဒ္ဒပူဇော်ယပွဲတော်သို့ တက်ရောက် ပွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

ဘဏ္ဍာနှစ် ကျေးဇူးပွဲ(ပွဲပွဲ) ရန်ပုံငွေ ကျပ်သိန်း ၁၀၀၊ ကျေးဇူးပြည်သူလူထုထည့်ဝင်ငွေ ၆၁ သိန်းဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သည့် ကျေးဇူးမီးလင်းရေး ပွဲပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ခေါက်တာကျော်ကျော်နှင့် တောင်ငူခရိုင် ကျေးလက်ဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးဘသိန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ခရမ်းမြို့နယ်ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းနှင့် မြို့နယ်ခန်းမ တက်ရောက်ပွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြိုးမင်းသိန်းနှင့်အဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ခရမ်းမြို့နယ်ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းဖွင့်ပွဲနှင့် မြို့နယ်ခန်းမဖွင့်ပွဲ တက်ရောက်ပြီး ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့သည်။

ဝိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ပေးဖို့ လိုပါတယ်။ ရွာတိုင်းရွာတိုင်း လမ်းတွေခင်းနိုင်ပြီး လျှပ်စစ်မီးတွေလင်းနိုင်ကာ မြို့ပြရဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ကျေးလက်ဒေသကိုပါ တစ်ပြေးညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာဖို့ ကျွန်တော်တို့ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။"ဟု ပြောကြားသည်။



ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဘားအံမြို့တွင် ကရင်ပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရဲမှူးကြီးအောင်မြတ်စိုး ဦးစီးအဖွဲ့နှင့် အမှတ် (၁၀) ယာဉ်ထိန်းရဲ ဒုတပ်ဖွဲ့မှူးရဲမှူးအောင်ကြီး ဦးစီးသော အဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်း၍ ဆိုင်ကယ် စီးနင်းသူများအား ဆိုင်ကယ်ဦးထုပ်များ ကံစမ်းမဲဖောက်ပေးစဉ်။ ကိုကိုရူပ

ပထမအကြိမ် ဒီဇင်ဘာအထူးအလှမွေးငါးရောင်းချခြင်း ဈေးပွဲတော်ခင်းကျင်းပြုသ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ အလှမွေးငါး လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ဝါသနာရှင်ပြည်သူများ လေ့လာနိုင်ကြစေရန်နှင့် ပြည်တွင်း ပြည်ပအလှမွေးငါးများ၏ ဗဟုသုတရဖွယ်စာအုပ်များကို ဖတ်ရှုလေ့လာနိုင်ကြစေရန် ရည်ရွယ်၍ ဒီဇင်ဘာအထူးအလှမွေးငါးရောင်းချခြင်း ဈေးပွဲတော်ကို မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ကန်သာယာပန်းခြံ Kan Thar Yar Recreational Centre ရှိ Myanmar Pet Centre (MPC) တွင် ဖွင့်လှစ်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းမှစတင်၍ ခင်းကျင်းပြုသလျက်ရှိရာ မည်သူမဆို အခမဲ့ဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်သည်။



ပြသမည့် အဆိုပါ ဈေးပွဲတော်အား ခင်းကျင်းပြုသနေသည့် Myanmar Pet Centre (MPC) ကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံ၌ ပထမဦးဆုံးအကြိမ် ဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်ပြီး အလှမွေးငါးနှင့် အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန်များအပြင် အစာနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို တစ်နေရာတည်းတွင် စုံလင်စွာရရှိစေရန် ဖွင့်လှစ်ပေးခြင်းဖြစ်ကာ ယခုကဲ့သို့သောဈေးရောင်းပွဲတော်မျိုးကို ထပ်မံကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။ သတင်း-ပွင့်သစ္စာ ဓာတ်ပုံ-စိုးမြင့်အောင်

လက်ဖက်ကုန်စည်ပြပွဲ ရွှေတံဆိပ်ဆုချီးမြှင့်ခံရသူအား ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြု

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၂၀ မြန်မာနိုင်ငံ လက်ဖက်စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်တင်ပို့ရောင်းချသူများအသင်းက ကြီးမှူး၍ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတွင် ကျင်းပခဲ့သည့် 2019 Global Tea Fair China Shenzhen Autumn လက်ဖက်ကုန်စည်ပြပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ Shwe Taung Koe Lone Brothers Co.,Ltd မှ ဦးမောင်လွင်၏ Ko Kang Old Tree Tea အား ရွှေတံဆိပ်ဆုချီးမြှင့်ခံရသဖြင့် ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြုပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် ညနေ ၆ နာရီက မန္တလေးမြို့ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် ၆၄ လမ်းနှင့် ၂၇ လမ်းထောင့်ရှိ Oriental House ခန်းမတွင် ကျင်းပသည်။

၂၀၁၉ ခုနှစ် ကြားဖြတ်လူဦးရေသန်းခေါင်စာရင်း ခရိုင်အဆင့် စာရင်းစစ်၊ စာရင်းကောက်သင်တန်းဆင်းပွဲ ပြုလုပ်



စစ်ကိုင်း ဒီဇင်ဘာ ၂၀ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ကသာမြို့တွင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဆိုင်ရာ ကသာ ခရိုင်ဦးစီးမှူးရုံးမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော ၂၀၁၉ခုနှစ် ကြားဖြတ်လူဦးရေ သန်းခေါင်စာရင်း ခရိုင်အဆင့် စာရင်းစစ်၊ စာရင်းကောက် သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားအား ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ပြန်/ဆက်ရုံးရှိ လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာန၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းဆောင်ရွက်ရန် စီမံခန့်ခွဲမှု သင်တန်းပို့ချ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကမ္ဘာ့ဘဏ်တို့ ပူးပေါင်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း(စတုတ္ထနှစ်စက်ဝန်း)အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရာတွင် ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ဝေဖန်အကြံပြု တိုင်ကြားချက်ဖြေရှင်းခြင်းကို စနစ်တကျ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်တတ်စေရန် လုပ်ငန်းခွဲများတွင် အမျိုးသား အမျိုးသမီးအချိုးညီစွာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်တတ်စေရန်အတွက် ကျေးဇူးစောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ကော်မတီများစီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တန်းမြို့နယ် ပန်းတောစံပြကျေးရွာ မူကြိုကျောင်းတွင် ဖွင့်လှစ်ပို့ချခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ စိုးဝင်း(ကျောက်တန်း)

ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းများမှ ဆရာ ဆရာမများအား လစာတိုးမြှင့်ထောက်ပံ့ပေးမည့် အစီအစဉ်တစ်ခု မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ်မှ မိတ်ဆက်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၁

မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ်(MAB)အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ပညာရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ရည်ရွယ်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းနှင့် သီလရှင်ပညာရေးကျောင်းများမှ ဆရာ ဆရာမများ၏ လုပ်ခလစာကို တိုးမြှင့်ထောက်ပံ့ပေးမည့် "တစ်သိန်းတိုင်းမှာတစ်ဆယ်လှူ MAB နဲ့ လက်တွဲကူ" အစီအစဉ်တစ်ခုကို ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါအစီအစဉ်အား မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ်၏ ၁၀ နှစ်ပြည့်

အထိမ်းအမှတ်အနေဖြင့် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှ ဇွန် ၃၀ ရက်အထိ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းကာလအတွင်း ငွေကျပ်တစ်သိန်းစီထည့်သွင်းသည့်အခါတိုင်း ငွေတစ်ဆယ်ကျပ်ကို မတည်ငွေအဖြစ် MAB မှ ထည့်ဝင်လှူဒါန်းသွားမည်ဖြစ်ကာ ယင်းသို့လှူဒါန်းသည် မတည်ငွေကို လာရောက်အပ်နှံသူများ၏ အကောင့်များမှရယူခြင်းမဟုတ်ဘဲ MAB ၏ အကျိုးအမြတ်များမှသာ မတည်လှူဒါန်းခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းလှူမှုအကျိုးပြုအစီအစဉ်၏

လှူဒါန်းမှုအနေဖြင့် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဇူလိုင်လမှစတင်၍ နောင်သုံးနှစ်တာကာလအတွင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြိုင်သီလရှင်သင်ပညာရေးကျောင်းနှင့် ဓမ္မာစရိယဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းရှိ ဆရာ ဆရာမများအား ကျောင်းမှပေးအပ်သည့် လုပ်ခလစာအပြင် MAB က အပိုထပ်ဆောင်းပေးသောစုစုပေါင်းထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းသည် ဆရာ ဆရာမများ၏ပုံမှန်ရရှိနေသောလစာကို အစားထိုးပေးအပ်ခြင်းမဟုတ်ဘဲ ပိုမိုတိုးပွားအောင်ပြုလုပ်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ပြုလုပ်

ပေးခြင်းဖြင့် ပိုမိုကောင်းမွန်သော လူမှုဘဝကို ရရှိပိုင်ဆိုင်မည်ဖြစ်ပြီး မိမိတို့၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာရပ်ကိုလည်း ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန် တွန်းအားပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ထို့ပြင် "တစ်သိန်းတိုင်းမှာတစ်ဆယ်လှူ MAB နဲ့ လက်တွဲကူ" အစီအစဉ်အရ ထန်းတပင်မြို့နယ်ရှိ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းတွင်လည်း ကျောင်းအဆောက်အအုံများနှင့် ပရိဘောဂများကို လှူဒါန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း MAB မှ သိရသည်။ **ကိုထက်**



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မင်္ဂလာတောင်ညွန့် အမက (၁၁) အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း သုံးထပ်ကျောင်းဆောင်သစ် တည်ဆောက်ရန် ပဏ္ဍိတတင်နှင့် မြေသန့်မင်္ဂလာကို ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်နှင့် ၂၀ ရက်တို့တွင် ဆုတောင်းပြည့်ကျောင်းတိုက် တိုက်အုပ်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တမေဓကရာနန္ဒ (သာသနာ့တက္ကသိုလ် ဓမ္မာစရိယ B.A Buddhism ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ)နှင့် သံဃာတော်များက ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကျော်စိုးမိုး(မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)



ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကင်းမြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော လူကုန်ကူးမှု နှိမ်နင်း တားဆီးရေးနှင့် မူခင်းအသိပညာပေး ဟောပြောပွဲကို အမှတ် ၁၁ ရပ်ကွက် ကံဘွဲ့တက္ကသိုလ်မိသုခိတရာမ သီလရှင်ကျောင်းတိုက်ရှိ မြေသီတာဓမ္မာရုံတွင် ကျင်းပရာ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးစိုးမြင့်ဦးက ဟောပြောစဉ်။ **သန်းမောင်-(ရန်ကင်း)**

* ၂၀၂၀ AFC မှ ကစားသမားများအဖြစ် တိုက်စစ်မှူးများဖြစ်သော ဘာဖိုနှင့် အိမ်နီရယ်၊ ကွင်းလယ်လူရှီရာ၊ နောက်ခံလူအဘူဘာကာတို့အပြင် ပြည်တွင်းကစားသမားများဖြစ်သည့် ထိုက်ထိုက်အောင်၊ သိန်းသန်းဝင်း၊ အောင်ကျော်နိုင်၊ ရန်ပိုင်စိုး၊ မောင်မောင်ဝင်းနှင့် ကြည့်လင်းတို့ကို ခေါ်ယူထားသည်။ ရန်ကုန်အသင်းကို နည်းပြချုပ်အဖြစ် ဦးတင်မောင်ထွန်းက တာဝန်ယူမည်ဖြစ်ပြီး ပြီးခဲ့သည့်ရာသီဝက်တွင် ယာယီနည်းပြအဖြစ် တာဝန်ယူခဲ့သော်လည်း ရှုံးထွက်ချိန်ပီယံဖြစ်ခဲ့သောကြောင့် ရာသီကုန်တွင် အမြဲတမ်းနည်းပြအဖြစ် ခန့်အပ်ခံရခြင်းဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းသည် AFC Cup ပြိုင်ပွဲတွင် ခုနစ်ကြိမ်မြောက် ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ပုံစံသစ်ပြောင်းလဲပြီး နောက်ပိုင်းအမြင့်ဆုံးအဖြစ် အာဆီယံဇုန် ဆီမီးဖိုင်နယ်သို့ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ **သတင်း-ရှိုင်းထက်ဇော် ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်**

သတင်းစုံကဏ္ဍ

မူးယစ်ဆေးဝါး အသိပညာပေးဟောပြော
ပြည်။ ။ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန နည်းပညာတက္ကသိုလ်(ပြည်)တွင် မူးယစ်ဆေးဝါး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက နည်းပညာတက္ကသိုလ်(ပြည်)တွင် ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်း ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး (အနောက်ပိုင်း)၊ တိုင်းခွဲ (MANA)အသင်း အတွင်းရေးမှူး ဦးရဲထွဋ်က မူးယစ်ဆေးဝါး၏ ဘေးအန္တရာယ်များ၊ ဆေးလိပ်သောက်သုံးခြင်းနှင့် ကွမ်းစားခြင်းကြောင့်ဖြစ်ပွားတတ်သော ဘေးအန္တရာယ်များနှင့်ပတ်သက်၍ ဟောပြောဆွေးနွေးခဲ့ပြီး နည်းပညာတက္ကသိုလ်(ပြည်) ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာညွန့်စိုးနှင့်ပါမောက္ခများ၊ ဌာနမှူးများ၊ ကထိကများ၊ လက်ထောက်ကထိကများ၊ နည်းပြများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများတက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **မောင်ရွှေဝင်း(ပြည်)**

ကျိုက်ဝိုင်းလူငယ်သင်တန်းကျောင်းအတွက် အလှူငွေပေးအပ်

ရန်ကုန်။ ။ မြန်မာပလာဇာ စီမံခန့်ခွဲရေးမှတာဝန်ရှိသူများ ဦးဆောင်သော အဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်က လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနအောက်ရှိ ကျိုက်ဝိုင်း လူငယ်သင်တန်းကျောင်းအတွက် အလှူငွေကျပ် ၁၆၃၂၀၀ ကို သွားရောက် လှူဒါန်းခဲ့ရာ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်တင်ဝင်းမော်က လက်ခံရယူသည်။ ၂၀၁၉ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလမှ ဒီဇင်ဘာလအထိ ထည့်ဝင်လှူဒါန်းငွေများကို လှူဒါန်းခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ကြေးမုံ**

ဖြူးမြို့၌ ဒီဇင်ဘာ လူထုလမ်းလျှောက်ပွဲပြုလုပ်

ဖြူးမြို့။ ။ ဒီဇင်ဘာအားကစားလူထုလှုပ်ရှားမှု တတိယပတ်အဖြစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက် နံနက် ၅ နာရီက ဖြူးမြို့တွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ပြည်သူများစုပေါင်း၍ လူထုလမ်းလျှောက်ပွဲ ပြုလုပ်ပြီး မြို့နယ်အားကစားမှူး ဒေါ်သိမ့်သိမ့်မိုး ဦးဆောင်၍ စုပေါင်းကိုယ်လက် ကြံ့ခိုင်ရေးလေ့ကျင့်ခန်းနှင့် ကိုယ်လက်လှုပ်ရှား ဆေးတစ်ပါး အစီအစဉ်ဖြင့် ကျန်းမာရေး အထောက်အကူပြု စုပေါင်းကစားပြုလုပ်ခဲ့သည်။ **သက်စိန်**

နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ ကွန်ပျူတာသင်တန်း ဖွင့်လှစ်

လဟယ်။ ။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသအတွင်းရှိ လေရီး၊ လဟယ်၊ နန်းယွန်းမြို့နယ်များမှ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနဝန်ထမ်းများ လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာအသုံးပြုပြီး လုပ်ငန်းများပိုမိုကျွမ်းကျင်ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန် ရည်ရွယ်လျက် ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအဆင့်မြင့် Computer Power Point & Photoshop သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက လဟယ်မြို့ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနတွင် ဖွင့်လှစ်သည်။ သင်တန်းကို နာဂဒေသအတွင်းရှိ ကျေးလက်ဝန်ထမ်းများ တက်ရောက်ကာ အဆိုပါ သင်တန်းကာလမှာ ၁၀ ရက်ကြာ စာတွေ့၊ လက်တွေ့ ဖွင့်လှစ်သင်ကြား သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **စနေမောင်(ခန္တီး)**

ပုခက်လွဲသောလက်မှသည် စာအုပ်ရေးသူ၊ ဖတ်သူ ဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၂၁

စာအုပ်/စာစောင်ချစ်မြတ်နိုးသူများအသင်း (Book Club) က စီစဉ်သည့် စာရေးဆရာမ မမနိုင်(မန္တလေးရုပ်သေး)၏ ပုခက်လွဲသောလက်မှသည်စာအုပ် ရေးသူ၊ ဖတ်သူဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက မန္တလေးခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာနတွင် ကျင်းပသည်။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဦးစီးမှူး ဒေါ်ဝေဝေဖြိုးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်းက ရေးသူ၊ ဖတ်သူဆွေးနွေးပွဲကျင်းပရခြင်း ရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် စာရေးဆရာဦးဘုန်း(ဓာတု)၊ ဒေါက်တာထွန်းရွှေ (ပါမောက္ခ ဒဿနိကဗေဒ ကျောက်ဆည်တက္ကသိုလ်)၊ ဒေါက်တာခင်မြင့်မြင့် (ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး အရှေ့တိုင်းပညာဌာန ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းတက္ကသိုလ်)၊ စာရေးဆရာ ထိုက်မောင်တို့က စာအုပ်အပေါ်မှဒီတာစကား ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ စာအုပ်ရေးသားသူ ဒေါ်မမနိုင်(မန္တလေးရုပ်သေး)က စာအုပ်ရေး



သားရခြင်း ရည်ရွယ်ချက်၊ စာအုပ်ဖြစ်ပေါ်လာပုံ၊ စာအုပ်ပါအကြောင်းအရာတို့ကို ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။ **ခင်ခင်ဝင်း(ပညာရေး)**

မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် လိုအပ်နေသည့် ဆေးရုံသုံးပစ္စည်းများ ပေးအပ်လှူဒါန်း

ကျောက်ပန်းတောင်း ဒီဇင်ဘာ ၂၁

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်း မြို့နယ် မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုမှ မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင်လိုအပ်လျက်ရှိသည့် ဆေးရုံသုံးပစ္စည်းများပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မြို့နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာန ရုံးအစည်းအဝေးခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အခမ်းအနားတွင် ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်

သမဝါယမအသင်းစုဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်ရှိန်က ဆေးရုံသုံးပစ္စည်းများ ပေးအပ်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင်လိုအပ်လျက်ရှိသည့် အဲကွန်း၊ ချွဲစက်စက်နှင့် စတီးထိုင်ခုံတန်းများကို ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာစိုးစိုးနိုင်က လက်ခံရယူပြီး ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။ မြို့နယ်သမဝါယမ အသင်းစုမှ လှူဒါန်းသော ဆေးရုံသုံးပစ္စည်းများမှာ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၅၀၀၀၀ ရှိ အဲကွန်း တစ်လုံး၊ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၅၀၀၀၀ ရှိ ချွဲစက်စက် တစ်လုံးနှင့် တန်ဖိုးငွေ ၂၀၀၀၀၀ ရှိ လူနာစောင့် များထိုင်ရန် အတန်းလေးတန်းပါ စတီးထိုင်ခုံတန်း ၁၆ ခုံဖြစ်ပြီး စုစုပေါင်းတန်ဖိုး ငွေကျပ်သိန်း ၂၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ကိုနေ (ကျောက်ပန်းတောင်း)**

အနုပညာ၊ အားကစား

၂၀၁၆ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း အာဆင်နယ်အသင်း လမ်းပျောက်နေခဲ့ဟု အာဆင်နယ်အသင်းနည်းပြသစ် အာတီတာ ပြောကြား

အာဆင်နယ်အသင်းနည်းပြသစ် အာတီတာဟာ ၂၀၁၆ ခုနှစ်မှာ ကစားသမားဘဝကနေအနားယူကာ အသင်းကနေထွက်ခွာခဲ့တာဖြစ်ပြီး အဲဒီအချိန်ကတည်းက အာဆင်နယ်အသင်းဟာ လမ်းပျောက်နေခဲ့တာလို့ ဆိုပါတယ်။

အာတီတာဟာ အာဆင်နယ်အသင်းနည်းပြသစ်အဖြစ် သုံးနှစ်ခွဲသက်တမ်းရှိ စာချုပ်တစ်ရပ်ချုပ်ဆိုခဲ့တာဖြစ်ပြီး အာဆင်နယ်အသင်းဟာ နည်းပြအမိမိကို နိုင်ငံဘာလအတွင်းက ထုတ်ပယ်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

အာတီတာဟာ မန်စီးစီးအသင်းရဲ့ လက်ထောက်နည်းပြအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး အခုလက်ရှိမှာ အာဆင်နယ်အသင်းနဲ့အတူ နည်းပြဘဝကို စတင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ အာတီတာဟာ အာဆင်နယ်အသင်းခေါင်းဆောင်အဖြစ် တာဝန်ယူခဲ့သလို အာဆင်နယ်အသင်းနဲ့အတူ ငါးနှစ်ကြာ ကစားသမားဘဝဖြတ်သန်းခဲ့ရာမှာလည်း အက်ဖ်အေဖလား နှစ်ကြိမ် ရယူပေးနိုင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ်ကနေ ၂၀၁၆ ခုနှစ်အထိ ပွဲပေါင်း ၁၅၀ ကစားပေးခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အာဆင်နယ်ကို မပြောင်းရွှေ့မီက တော့ အဗာတန်အသင်းမှာ ခြောက်နှစ်ကြာကာလအတွင်း

၂၀၉ ပွဲ ပါဝင်ကစားပေးခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

လက်ရှိမှာ နိုင်ငံပွဲတွေရရှိဖို့နဲ့ ယုံကြည်မှုအဆင့်ကို မြှင့်တင်ဖို့ မဖြစ်မနေလိုအပ်နေပြီလို့လည်း နည်းပြသစ်အာတီတာက ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ အသက် ၃၇ နှစ်အရွယ်ရှိ အာတီတာဟာ Boxing Day မှာ ဘုန်းမောက်အသင်းနဲ့ ကစားမယ့် ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်ကို စတင်တာဝန်ယူ ကိုင်တွယ်ရမှာဖြစ်ပြီး နည်းပြတယ်ရီနေးလ်နောက်ပိုင်း အာဆင်နယ်အသင်းရဲ့ အသက်အငယ်ဆုံး နည်းပြလည်း ဖြစ်လာပါတယ်။ နည်းပြတယ်ရီနေးလ်ဟာ ၁၉၇၆ ခုနှစ်က အာဆင်နယ်အသင်းနည်းပြတာဝန်ယူစဉ်မှာ အသက် ၃၄ နှစ်သာ ရှိသေးတာ ဖြစ်ပါတယ်။

အာဆင်နယ်အသင်းဟာ အာတီတာထွက်ခွာသွားပြီး နောက်ပိုင်း အက်ဖ်အေဖလား တစ်ကြိမ်သာ ရယူနိုင်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘောလုံးရာသီမှာ ပရီမီယာလိဂ်အမှတ်ပေးဇယား အဆင့် ၄ အတွင်းမဝင်ခဲ့ဘဲ ၁၉၉၆ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း ပထမဆုံးအကြိမ် ထိပ်ဆုံးလေးသင်းစာရင်းနဲ့ လွဲခဲ့ရတာ ဖြစ်ပါတယ်။

ယခုအာတီတာကို နည်းပြသစ်အဖြစ် စတင်ခန့်အပ်ချိန်မှာ အာဆင်နယ်အသင်းဟာ ပရီမီယာလိဂ်အမှတ်ပေး



ဇယား အဆင့် ၄ နေရာက ချယ်လ်ဆီးအသင်းနဲ့ ခုနှစ်မှတ်အထိ ကွာဟနေပြီး ရမှတ် ၂၂ မှတ် စုဆောင်းထားနိုင်ခဲ့ကာ အဆင့် ၁၀ နေရာမှာ ရပ်တည်နေတာ ဖြစ်ပါတယ်။ အာဆင်နယ်အသင်းဟာ လာမယ့်ရာသီမှာ ချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်တစ်နေရာရဖို့လည်း အလားအလားရှိနေတာ ဖြစ်ပါတယ်။



ကွင်းလယ်ကစားသမား ဖရက်ဒ် ၂၀၁၉-၂၀၂၀ ရာသီမှာ မန်ယူအသင်းရဲ့ အမြန်ဆုံးကစားသမားဖြစ်လာ

ကွင်းလယ်ကစားသမားဖရက်ဒ်ဟာ ၂၀၁၉-၂၀၂၀ ဘောလုံးရာသီမှာ မန်ယူအသင်းရဲ့ အမြန်ဆုံးကစားသမားဖြစ်လာခဲ့ပါတယ်။ ဖရက်ဒ်ဟာ အဲဗာတန်အသင်းနဲ့ မန်ယူအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့တဲ့ ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်မှာ တစ်နာရီလျှင် ၃၇ ဒသမ ၂၉ ကီလိုမီတာအထိ ရောက်ရှိခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဘရာဇီးကြယ်ပွင့် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဖရက်ဒ်ဟာ ၂၀၁၈ ခုနှစ် နွေရာသီအပြောင်းအရွှေ့ကာလအတွင်းက ပြောင်းရွှေ့ကြေး ပေါင်

၅ သန်း(အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၆၈ သန်း)နဲ့ ရှက်ခံတာဒိုးနက်စ်စ်အသင်းကနေ မန်ယူအသင်းကို ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဖရက်ဒ်အနေနဲ့ မန်ယူအသင်းကို စတင်ရောက်ရှိချိန်မှာ ပုံမှန်ပွဲထွက်ကစားခွင့်ရဖို့ ရုန်းကန်ခဲ့ရပြီး နည်းပြဆိုးရှားလက်ထက်မှာတော့ ပုံမှန်ပွဲထွက်ကစားခွင့် ပြန်လည်ရရှိလာခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

ငွေကြယ် - ရေးသားသည်

အနုပညာ

ဂျီယောင်းရဲ့ တစ်ကိုယ်တော် တေးအယ်လ်ဘမ်သစ် ထုတ်လွှင့်မည်

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့ တေးသံရှင်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဂျီယောင်းဟာ အမျိုးသမီးတေးဂီတအဖွဲ့ T-ara ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး ဖြစ်ပါတယ်။ အဖွဲ့အနေနဲ့ စတင်လက်တွဲလာတဲ့ အေဂျင်စီနဲ့ လမ်းခွဲပြီးနောက်ပိုင်း အဖွဲ့ဝင်တွေဟာ တစ်ကိုယ်တော်တေးသံရှင်တွေအဖြစ် အနုပညာခရီး ဆက်ခဲ့ကြပါတယ်။ ဒီလိုလမ်းခွဲပြီးနောက်မှာထုတ်လုပ်ခဲ့တဲ့ ဂျီယောင်းရဲ့ တစ်ကိုယ်တော်တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ကို မကြာမီ စတင်ထုတ်လွှင့်ပေးသွားမှာဖြစ်ကြောင်း ဟန်စင်နီးမားဒေါ့ကွန်းရဲ့ ရေးသားဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။ ဂျီယောင်းရဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ် ထွက်ရှိမယ့်အကြောင်းကို ပြီးခဲ့တဲ့ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်က သူ့ရဲ့ဖျော်ဖြေရေးအေဂျင်စီက ထုတ်ဖော်ပြောကြားလာတာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဆိုပါ တေးအယ်လ်ဘမ်ဟာ မီနီတေးအယ်လ်ဘမ်ဖြစ်ပြီး လတ်တလောမှာ တေးအယ်လ်ဘမ်အတွက် ရည်ရွယ်ချက်ကူးထားတဲ့ ဂျီယောင်းရဲ့ ဓာတ်ပုံတွေကို ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ ဒီတေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ဟာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း ဒုတိယအကြိမ် ထုတ်လွှင့်တဲ့ ဂျီယောင်းရဲ့ တစ်ကိုယ်တော်တေးအယ်လ်ဘမ်လည်း ဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။ အေဂျင်စီရဲ့ ပြောကြားချက်အရ လတ်တလောမှာ ဂျီယောင်းဟာ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာပါဝင်မယ့် တေးဗီဒီယိုအတွက် ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းတွေကို လုပ်ဆောင်နေကြောင်းနဲ့ သူ့ရဲ့တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်အပေါ် ပရိသတ်တွေရဲ့ တုံ့ပြန်မှုကိုလည်း စိတ်လှုပ်ရှားနေကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ အဆိုပါ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ကို လာမယ့် ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်မှာ စတင်ထုတ်လွှင့်သွားမှာ ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

ကလေးတွေအတွက် ဖိနပ်တွေ လှူဒါန်းသွားမယ့် ပရီယင်ကာချိုပရာ

ဘောလိဂ်ဒါကြယ်ပွင့်တစ်ဦးအဖြစ်မှသည် ဟောလိဂ်ဒါမှာပါ အောင်မြင်လာခဲ့တဲ့ မင်းသမီး ပရီယင်ကာချိုပရာဟာ အမေရိကန်အလယ်ပိုင်း နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံမှ ကျောင်းတက်နေတဲ့ ကလေးတွေအတွက် ဖိနပ်အရန်ပေါင်း ငါးသောင်းခန့် လှူဒါန်းသွားမှာဖြစ်ကြောင်း အေးရှားဝမ်းဒေါ့ကွန်းရဲ့ ရေးသားဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။



အသက် ၃၇ နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ မင်းသမီးက သက်သောင့်သက်သာရှိတဲ့ ဖိနပ်တွေကို ထုတ်လုပ်တဲ့ ကုမ္ပဏီတစ်ခုနဲ့ ကုလသမဂ္ဂ ကလေးများရန်ပုံငွေအဖွဲ့တို့နဲ့ပူးပေါင်းကာ အမေရိကန်အလယ်ပိုင်းမှာရှိတဲ့ ဘယ်လီနိုင်ငံက ကျောင်းသား ကျောင်းသူတွေအတွက် ဖိနပ်အရန် ၅၀၀၀၀ လှူဒါန်းသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလှူဒါန်းမှုနဲ့ပတ်သက်ပြီး ပရီယင်ကာချိုပရာက လက်ရှိမှာ လှူဒါန်းသွားနိုင်ဖို့အတွက် အစပျိုးလုပ်ဆောင်မှုဟာ သူ့အတွက် အလွန်ကို အဓိပ္ပာယ်ရှိကြောင်းနဲ့ သူ့လှူဒါန်းလိုက်တဲ့ ဖိနပ်တွေဟာ ကလေးငယ်တွေ ကျောင်းသွားနိုင်လာအောင် လုပ်ဆောင်ပေးတဲ့နေရာမှာ အဓိကအခန်းကဏ္ဍ ပါဝင်နိုင်မယ်လို့ ထင်မိကြောင်းလည်း ပြောကြားခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ပရီယင်ကာချိုပရာက လက်ရှိမှာ သူ့လုပ်ဆောင်နေတဲ့ Crocs မစ်ရှင်ဟာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းက လူတွေကို သူတို့ရဲ့ကိုယ်ပိုင်ဖိနပ်တွေနဲ့ သက်သောင့်သက်သာ သွားလာနိုင်ဖို့ရာ ကူညီမှာဖြစ်ပြီး ဘယ်လီကနေ စတင်ခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့လည်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ ပရီယင်ကာချိုပရာက ဘယ်လီကနေ စတင်လုပ်ဆောင်ခဲ့တဲ့ အဆိုပါလှူဒါန်းမှုကနေတစ်ဆင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းက နိုင်ငံတွေမှာ ရှိနေကြတဲ့ ကလေးတွေအတွက် ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမှာဖြစ်ကြောင်းလည်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

အေးပြည့် - ရေးသားသည်

ဂျန်ကွတ်ခ်ရဲ့ အမည်နဲ့ ဆွယ်တာထုတ်လုပ်

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ကမ္ဘာကျော် ပေါ့ပိုကြယ်ပွင့်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဂျန်ကွတ်ခ်ဟာ အမျိုးသားတေးဂီတအဖွဲ့ BTS ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး ဖြစ်ပါတယ်။ သူဝတ်ဆင်ခဲ့တဲ့ ဆွယ်တာအင်္ကျီကို ထုတ်လုပ်ခဲ့တဲ့ ကုမ္ပဏီက နောက်ထပ်ဆွယ်တာတွေ ထပ်မံထုတ်လုပ်ခဲ့ရာမှာ ဂျန်ကွတ်ခ်ရဲ့အမည်ကို အစွဲပြုကာ ဆွယ်တာကို အမည်ပေးခဲ့ကြောင်း ကိုရီးယား ဘိုးဒေါ့ကွန်းရဲ့ ရေးသားဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

မကြာသေးမီက BTS အဖွဲ့ရဲ့ ယူကျူချန်နယ်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ Bangtan TV မှာ ၂၀၁၈ ခုနှစ်အတွင်း ကျင်းပခဲ့တဲ့ KBS Music Festival နောက်ကွယ်က အဖွဲ့ရဲ့ပုံရိပ်တွေကို ထုတ်လွှင့်ပြသခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီဗီဒီယိုမှာ ဂျန်ကွတ်ခ်ဝတ်ဆင်ထားတဲ့ ဆွယ်တာအင်္ကျီကို ပရိသတ်တွေက သတိထားမိပြီး ဝယ်ယူခဲ့ကြပါတယ်။ ဈေးကွက်အတွင်း ဝယ်ယူအားများပြားတာကြောင့် အဆိုပါ ဆွယ်တာအင်္ကျီကို နောက်ထပ်

ထပ်မံထုတ်လုပ်ခဲ့ပြီး ဆွယ်တာအင်္ကျီရဲ့အမည်ကိုလည်း ဂျန်ကွတ်ခ်ရဲ့အမည်ကို ထည့်သွင်းကာ BTS Jungkook Knit လို့ အမည်ပေးထားကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ အဆိုပါအင်္ကျီဟာ ဝတ်ဆင်ရတာ လွတ်လပ်ပေါ့ပါးပြီး နွေးထွေးကာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၇၀ ဒေါ်လာနဲ့ ဈေးကွက်မှာ ရောင်းချတာ ဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။



နှစ်(၃၀)မြောက် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနေ့နှင့် (၇၅)နှစ်မြောက် ဗီယက်နမ်ပြည်သူ့တပ်မတော် တည်ထောင်သည့်နေ့အခမ်းအနားသို့ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် နိုင်ငံအသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များ ဗီယက်နမ်တပ်မတော်ဖျော်ဖြေရေးအဖွဲ့၏ တေးသရုပ်ဖော်အကများဖြင့် တင်ဆက်ပြသမှုကို ကြည့်ရှုစဉ်။

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၀
ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ၌ ချစ်ကြည်ရေး ခရီးရောက်ရှိနေသော တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်

ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန (K-2000) ၌ ပြုလုပ်သည့် ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၃၀)

မြောက် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနေ့နှင့် (၇၅)နှစ်မြောက် ဗီယက်နမ်ပြည်သူ့တပ်မတော်တည်ထောင်သည့်နေ့ အခမ်းအနားသို့ ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်

မစ္စတာ ငုယင်စွမ်းဖု၊ ဒုတိယသမ္မတ Mrs. Dang Thi Ngoc Thinh၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ Mrs. Nguyen Thi Kim Ngan၊ စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁ သို့ ၀

၂၀၂၀ AFC Cup ပြိုင်ပွဲဝင်ခွင့်ရရန် ဘရူနိုင်းကလပ်ကို ကျော်ဖြတ်ရမည့် ရန်ကုန်အသင်း

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၀
၂၀၂၀ AFC Cup ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာကလပ်အသင်းများသည် တစ်နေရာသာ ဝင်ခွင့်ရထားသောကြောင့် ရှုံးထွက်ချိန်ပီယံ ရန်ကုန်အသင်းသည် ခြေစစ်ပွဲကစားရမည်ဖြစ်ပြီး နောက်ဆုံးအဆင့် ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရန် ဘရူနိုင်းကလပ်ကို ကျော်ဖြတ်ရမည်ဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်အသင်းသည် ဘရူနိုင်းကလပ်အင်ဒရာအသင်းနှင့် နှစ်ကျော့ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး ဇန်နဝါရီ ၂၂ ရက်တွင် အဝေးကွင်း၊ ဇန်နဝါရီ ၂၉ ရက်တွင် အိမ်ကွင်းကစားရမည် ဖြစ်သည်။ အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်၏ သတ်မှတ်ချက်အရ

မြန်မာကလပ်အသင်းများအနက် အမှတ်ပေးချိန်ပီယံ အသင်းသာ တိုက်ရိုက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရမည်ဖြစ်ပြီး ရှုံးထွက် ချိန်ပီယံအသင်းမှာ ခြေစစ်ပွဲအဆင့်မှ စတင်ကစားရမည် ဖြစ်သည်။ အမှတ်ပေးချိန်ပီယံ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်း သည် အုပ်စုအဆင့်မှ စတင်ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး ရှုံးထွက် ချိန်ပီယံ ရန်ကုန်အသင်းမှာ ခြေစစ်ပွဲအဆင့်မှ စတင်ကစား ရခြင်းဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်အသင်းသည် ရာသီကြိုအပြောင်းအရွှေ့ကာလ တွင် ကစားသမားသစ်များစွာခေါ်ယူထားပြီး နိုင်ငံခြားသား စာမျက်နှာ ၁၉ ကော်လံ ၃ သို့ *

ကြေးမုံ ယနေ့ဖတ်စရာ

မကွေးမြို့ (၆၆)မဂ္ဂါဝပ်သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး အင်ဂျင်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

စာမျက်နှာ » ၇

မြန်မာ-ဂျပန်ဆရာဝန်များ ပူးပေါင်း၍ အခေါင်ကွဲ၊ နှုတ်ခမ်းကွဲ လူနာ များအား အခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသ

စာမျက်နှာ » ၈

စွပ်စွဲချက်များအပေါ် နိုင်ငံတကာခုံရုံးသို့ သမ္မတ ဒုတိယတေး တုံပြန်စကားဆို

စာမျက်နှာ » ၁၂

၂၀၁၈ - ၂၀၁၉ ဘက်စုံပြိုင်ပွဲဝင်ခွင့်

- ဇန်နဝါရီလ (၁) - ၂၀၁၈ (စတင်နေ့စဉ်)
- ဇန်နဝါရီလ (၅) (စတင်နေ့စဉ်)
- ဇန်နဝါရီလ (၉) (စတင်နေ့စဉ်)
- ဇန်နဝါရီလ (၁၃) (စတင်နေ့စဉ်)
- ဇန်နဝါရီလ (၁၇) (စတင်နေ့စဉ်)
- ဇန်နဝါရီလ (၂၁) (စတင်နေ့စဉ်)
- ဇန်နဝါရီလ (၂၅) (စတင်နေ့စဉ်)

ဇွဲးတမ်း၊ စားစနစ်၊ နေထိုင်မှုနှင့် ပြုပြင်ရေး ဘဝနည်းစာအုပ်များ

အထူးအားပေး (၁) နာရီအထိ အစားအသောက် နှင့် အခြားထောက်ပံ့မှုများ

ကောင်းထက်ကျော်

တန်းစုံကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း အဆင့်မြင့်စာသင်ပိုင်းများ မှ ငွေကြေး

၂၀၁၈ - ၂၀၁၉ ဘက်စုံပြိုင်ပွဲဝင်ခွင့် အောင်စာရင်းထွက် ဤကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းသည် အောင်ချက် ၉.၂၅% ဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ခြေစုံချစ်သူများ၊ စားစနစ်၊ နေထိုင်မှုနှင့် ပြုပြင်ရေး ဘဝနည်းစာအုပ်များကို အောင်ချက်အထူးအားပေး ချီးမြှင့်ပေးပါမည်။

ကိုယ်ပိုင်ကျောင်း - ဘုရား - ၃၂(၁)၊ ကိုယ်ပိုင်မြေပိုင်ဆိုင်မှု (ကိုယ်ပိုင်အဆင့်မြင့်ပိုင်ဆိုင်မှု)၊ ကိုယ်ပိုင် (၁) နာရီအထိ အစားအသောက် နှင့် အခြားထောက်ပံ့မှုများ၊ စာသင်ပိုင်း - ဘုရား - ၂၆(က)၊ ကိုယ်ပိုင် (၁) နာရီအထိ အစားအသောက် နှင့် အခြားထောက်ပံ့မှုများ၊ ကျောင်းပြင်ဆင်မှုများ၊ ဖုန်း - ၀၁-၅၅၂၃ ၄၈, ၀၉ ၂၆၂၃၉၉၈၉၉ ဖုန်း - ၀၁-၈၆၀၃၇၀၁, ၀၁-၈၆၀၃၇၀၂, ၀၉ ၄၂၀၇၀၀၀၀၈, ၀၉ ၄၂၁၁၆၈၁၂၇

ငွေကြေး - ဘုရား (၁၂၀၀-၃၀)၊ ကျောင်းပြင်ဆင်မှုများ (၀၈၈၀၂၅၀၂၅ နှင့် နှိုင်းယှဉ်ခြင်းဖြင့်)၊ ကျောင်းပြင်ဆင်မှုများ၊ ဖုန်း - ၀၉ ၅၁၇၀၃၂၅ ဖုန်း - ၀၉ ၅၁၇၀၃၂၅

The Premium SUV

TUCSON

FUSION OF INNOVATION & PREMIUM COMFORT

MYANMAR CAR OF THE YEAR AWARD (2019)

7 Year 150,000 Km WARRANTY

Yangon License Available.

- 2.0 CRDi Diesel Engine
- 8-Speakers (Apple CarPlay / Android Auto)
- Heating/Type B Seats / LED Light System
- 6-Speed Automatic Transmission
- Wireless Charging System
- Smart Tailgate System

Yangon: (01) 522 723, 09 47 100 2051, 09 2500 100 10
Yangon (Grand Silus / Ahtone) 09-776699955, 09-776631377
Yangon (Cherry MYKO / S/Dakalapa) 09-44144491-93
Yangon (Green Gate / N/Dakalapa) 09-780807799, 09-443689999
Yangon (Silver Ocean / ThIngangyun) 09-400881003-4-5

A/S Center 01 522 724
Yangon (MM) / Tamuwa 09 060881111
Yangon (Myit) / Myit Maung / Hlaing 09 785145013, 09 42229552
Yangon (Myanmar Jada Crown / L/Degon) 09 267785000, 09 444123181
Mandalay 09 2531 51070, 09 4539 55560

Mawlaikmying 067 26480, 09 870 164 773
Naypyidaw 09 7 26416, 09 797939 277
Monywa 09 7821 30 205, 09 2131 200
Magway 09 77777 1616, 09 77777 6161
Taunggyi 09 521 2514

www.facebook.com/hyundaiarm



စီမံကိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ဝင်ငွေခွန် အများဆုံး ထမ်းဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင်(၅၀)ဦးစာရင်း (ပုဂ္ဂလိက-မြန်မာကုမ္ပဏီ)

စီမံကိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် အခွန် အများဆုံးထမ်းဆောင်သည့် အခွန်ထမ်းများရွေးချယ်ရာတွင် အခွန်အမျိုးအစားအလိုက် အခွန်အများဆုံးပေးဆောင်ခဲ့ခြင်း၊ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် စည်းကြပ်တောင်းခံသည့် အခွန်ငွေများကို စည်းကြပ်နှစ်အတွင်း အပြေအကျေ ပေးဆောင် ခဲ့ခြင်း၊ အခွန်ဆိုင်ရာဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ အခွန်အရပ်ရပ်ကြိုတင်ခွန်များကို သတ်မှတ်ထားသည့်ကာလအတွင်း မပျက်မကွက်ပေးဆောင်ခဲ့ခြင်း၊ အခွန်ဆိုင်ရာဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဝင်ငွေကြေညာလွှာများကို သတ်မှတ်ထားသည့် အချိန်ကာလအတွင်း အချိန်မီတင်သွင်းခဲ့ခြင်း၊ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ် အပါအဝင် နှစ်အဆက်ဆက်စည်းကြပ်တောင်းခံသည့် အခွန်ငွေများအားလုံးကို အခွန်ကြေးကျန်မရှိအပြေအကျေပေးဆောင်ခဲ့ခြင်း စသည့်အချက်များနှင့် စိစစ်ရွေးချယ်ခဲ့ရာ ရှမ်းပြည်နယ် အတွင်းရှိ အခွန်ထမ်းများအနက် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံး ထမ်းဆောင်သော(ပုဂ္ဂလိက-မြန်မာကုမ္ပဏီ) လုပ်ငန်းရှင် (၅၀)ဦး၏ စာရင်းအား ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ဝင်ငွေခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာကုမ္ပဏီ/နိုင်ငံခြား ကုမ္ပဏီ/ လုပ်ငန်းရှင်များစာရင်းကို ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန Website ဖြစ်သည့် www.ird.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပြီး အခွန်ထမ်းကြီးများဆိုင်ရာအခွန်ရုံး၊ အလယ်အလတ်အခွန်ထမ်းများဆိုင်ရာအခွန်ရုံး (၁)၊ (၂)၊ (၃)၊ (၄)၊ (၅)၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးများ၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေအခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးနှင့် အခွန်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုရုံး (နေပြည်တော်/ ရန်ကင်း/မန္တလေး)များတွင် ကြေညာထားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန
၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ဝင်ငွေခွန် အများဆုံးထမ်းဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင် (၅၀) ဦးစာရင်း ရှမ်းပြည်နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး (ပုဂ္ဂလိက-မြန်မာကုမ္ပဏီ)

စဉ်	အခွန်ထမ်းအမည်	လိပ်စာ	ရုံး/ဌာန တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်/ ပြည်ထောင်စု နယ်မြေ	လုပ်ငန်း အမျိုးအစား	မှတ်ချက်
၁	Fuxing Brothers Co.,Ltd	အမှတ်- ၈၂/၉၊ ဈေးရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂	Bhome Yaung Chi Co.,Ltd	အမှတ်- ၁/၉၉(စီ)၊ ခရစ်ယာန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃	Thu Gyi Min Co.,Ltd	အမှတ်- ၈/၂၂၊ စုစည်းရပ်၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄	North East Gate Fruit Co.,Ltd	အမှတ်- ၈၂/၁၀၀၊ ဈေးရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၅	Myanmar Padauk Trading Co.,Ltd	အခန်းအမှတ်- ၉၊ Company Compound၊ မိုင်းယု (၁၀၅) မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၆	Shwe Gone Myint Co.,Ltd	အမှတ်- ၁/၉၉(စီ)၊ ခရစ်ယာန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၇	Eain Myint San Co.,Ltd	အမှတ်- AA/32၊ မိုင်းယု (၁၀၅) မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၈	Shwe Mar Ga Golden & Minning Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁/၁၇၃(ခ)၊ တောင်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Mining	
၉	Billion Soe Kaung San Co.,Ltd	အမှတ်- ၉၀၊ စောဖျင်နလမ်း၊ ရှမ်းရွာမရပ်ကွက်၊ ကွမ်းလုံမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	ပို့ကုန်/သွင်းကုန်	
၁၀	Khwar Nyo Trading Co.,Ltd	အမှတ်- AA/30၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၁၁	Bhone Kyaw San Co.,Ltd	အမှတ်- ၁/၉၉(စီ)၊ ခရစ်ယာန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၁၂	Sai Thant Zin Co.,Ltd	တိုက်အမှတ်-၅၅၅၊ အခန်းအမှတ်-၅၊ မိုင်းယု(၁၀၅) မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၁၃	Phone Pyae Zaw Trading Co.,Ltd	အမှတ်- ၂၈၀၊ စွမ်စော် (၃)လမ်း၊ ရွှေသမင်ကွက်သစ်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၁၄	Excellent Myanmar Co.,Ltd	အမှတ်- ၁၄၆၊ ပတ္တမြားလမ်း၊ ရေအေးကွင်းရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၁၅	Sabai Thinn Trading Co.,Ltd	အမှတ်- D၊ နမ္မတူတိုက်တန်း၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၁၆	Globe Tobacco Co.,Ltd	မဝ/၁၀၈၊ မန်ဝိန်းရပ်ကွက်၊ ပန်လုံဟောင်းလမ်း၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	ကမ္ဘာလုံးစီးကရက်စက်ရုံ	
၁၇	Hebron Pyae Sone Co.,Ltd	Best Family တိုက်တန်း၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၁၈	Sein Sabai Phyu Trading Co.,Ltd	အမှတ်-ဟ-၁၅/၁၅၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၁၉	စိန်ဇေယျာအထွေထွေ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သမဝါယမ	အမှတ်- ၀၁/၄၀၇၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	

၂၀	Hone Yin Family Co.,Ltd	အမှတ်- ၂၃၀၊ ဟိုနားရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၁	Bhome Yaung Shwe Gone Co.,Ltd	အမှတ်- ၁/၉၉(စီ)၊ ခရစ်ယာန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၂	HLa Taw Tar Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁-၁၇/၇၆၃(၄၅)ကုန်း၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၃	Aye Sint Myay Trading Co.,Ltd	အမှတ်- ၆၊ ရွှေညောင်ပင်လမ်း၊ ရပ်ကွက်(၂)၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၄	Tiger Lady Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁-၅/၅၆၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၅	Shwe Nann San Family Travelling Co.,Ltd	အမှတ်- ၂၅၊ ဇီဝါလမ်း၊ မကာဟိုခမ်းရပ်ကွက်၊ တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၆	Maung Sein Win & Brothers Trading Co.,Ltd	အမှတ်- ၅၈၀၊ ဟိုနားရပ်၊ ကောင်းမူးတုံကွက်သစ်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၇	စံဘုန်းရှင်အထွေထွေ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သမဝါယမအသင်း လီမိတက်	အမှတ်- ၄/၃၆၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၈	Nan Shwe Li Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁/၁၅-၉၈၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၂၉	Toyomax Trading Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁-၀၇/၇၇၊ ကောင်းမူးတုံရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၀	Nine Nine Eight Trading Co.,Ltd	အမှတ်- AA/4၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၁	Htut Myat Kyaw Co.,Ltd	အမှတ်- ၆၊ နမ့်ခမ်းလမ်း၊ စွမ်စော်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၂	Ayer Win Trading Co.,Ltd	အမှတ်- ၈၀/၄၂၊ မန်ဝိန်းရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၃	Kaung Myat Hein Trading Co.,Ltd	အမှတ်- ၆၂၊ ခရေလမ်း၊ မြောက်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၄	New Shwe Yaung Chi Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁-၁၀/၁၀၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၅	Aung Hsu Aung Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁-၁၂/၃၉၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၆	စိမ်းရွှေဝါ ကုမ္ပဏီလီမိတက်	အမှတ်- ၀၁-၁၅/၉၀၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၇	Htay Linn Htike Co.,Ltd	အမှတ်- ၁၇/၈၇၊ ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၈	Lucky Friday Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁/၇၅၊ မူဆယ်-နမ့်ခမ်းလမ်း၊ ပန်ခမ်းရွာ၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၃၉	NCD Trading Co.,Ltd	အမှတ်- ၆၊ ကောင်းဟိုတယ်၊ မြေညီထပ်၊ မန်ဝိန်းရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄၀	Pan Marlar Co.,Ltd	အမှတ်- ၈၂/၁၅၊ ဈေးရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄၁	Moe Thu Kha Co.,Ltd	အမှတ်- ၀၁-၁၄/၄၄၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄၂	MAHAR MODERN MYANMAR Co.,Ltd	အမှတ်- ၉၅၅၊ (၁၆x၃၉)လမ်း၊ နယ်မြေ(၁၇)၊ ရပ်ကွက်(၅)၊ လားရှိုးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	အထွေထွေ ရောင်းဝယ်ရေး လုပ်ငန်း	
၄၃	Dana San Eain Co.,Ltd	အမှတ်- ၂၁- ၈၂/၀၁၊ နယ်မြေ(၂)၊ အေးချမ်းမြေလမ်း၊ ရပ်ကွက်(၁၀)၊ လားရှိုးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။ [မိုင်းယု (၁၀၅) မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။]	ရှမ်း	Trading	
၄၄	Mya Yunn Thu Co.,Ltd	အမှတ်- ၈/၃၈၁၊ မြောက်ရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄၅	AK-14 Co.,Ltd	အမှတ်- ၉၊ နမ္မတူတိုက်တန်း၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄၆	Golden Lake Import & Export Co.,Ltd	အမှတ် - ၁/၁၈၅၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ဆန်ဆိုင် (က)ရပ်ကွက်၊ တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄၇	Super Wide Co.,Ltd	အမှတ်- ၁၇၊ ပန်းမြင့်မိုရ်လမ်း၊ မိုင်းယု(၁၀၅) မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄၈	Gon Yaung Physo Co.,Ltd	အခန်းအမှတ်- ၄၂၊ (၃) လမ်း၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၄၉	Sein Kyaw San Co.,Ltd	အမှတ်- ၅၅၅၊ မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	
၅၀	Shwe Si Hein Co.,Ltd	အမှတ်- ၈၈/၂၈၉၊ စွမ်စော် (၂) လမ်း၊ မန်ဝိန်းရပ်ကွက်၊ မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	Trading	



စီမံကိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်စက်မှုဝန်ကြီးဌာန

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် အများဆုံး ထမ်းဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင်(၅၀)ဦးစာရင်း (ပုဂ္ဂလိက-မြန်မာကုမ္ပဏီ)

စီမံကိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် အခွန် အများဆုံးထမ်းဆောင်သည့်အခွန်ထမ်းများရွေးချယ်ရာတွင် အခွန်အမျိုးအစားအလိုက် အခွန်အများဆုံးပေးဆောင်ခဲ့ခြင်း၊ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် စည်းကြပ်တောင်းခံသည့် အခွန်ငွေများကို စည်းကြပ်နှစ်အတွင်း အပြေအကျေ ပေးဆောင် ခဲ့ခြင်း၊ အခွန်ဆိုင်ရာဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ အခွန်အရပ်ရပ်ကြိုတင်ခွန်များကို သတ်မှတ်ထားသည့်ကာလအတွင်း မပျက်မကွက်ပေးဆောင်ခဲ့ခြင်း၊ အခွန်ဆိုင်ရာဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဝင်ငွေကြေညာလွှာများကို သတ်မှတ်ထားသည့် အချိန်ကာလအတွင်း အချိန်မီတင်သွင်းခဲ့ခြင်း၊ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ် အပါအဝင် နှစ်အဆက်ဆက်စည်းကြပ်တောင်းခံသည့် အခွန်ငွေများအားလုံးကို အခွန်ကြေးကျန်မရှိ အပြေအကျေပေးဆောင်ခဲ့ခြင်း စသည့်အချက်များနှင့် စိစစ်ရွေးချယ်ခဲ့ရာ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ အခွန်ထမ်းများအနက် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် အများဆုံးထမ်းဆောင်သော(ပုဂ္ဂလိက- မြန်မာကုမ္ပဏီ) လုပ်ငန်းရှင် (၅၀) ဦး၏ စာရင်းအား ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာကုမ္ပဏီ/ နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီ/ လုပ်ငန်းရှင်များစာရင်းကို ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန Website ဖြစ်သည့် www.ird.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပြီး အခွန်ထမ်းကြီးများဆိုင်ရာအခွန်ရုံး၊ အလယ်အလတ်အခွန်ထမ်းများဆိုင်ရာအခွန်ရုံး (၁)၊ (၂)၊ (၃)၊ (၄)၊ (၅)၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးများ၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေအခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးနှင့် အခွန်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုရုံး (နေပြည်တော်/ရန်ကင်း/မန္တလေး) များတွင် ကြေညာထားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

ရှမ်းပြည်နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး

၂၀၁၈-၂၀၁၉ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင် (၅၀) ဦးစာရင်း (ပုဂ္ဂလိက-မြန်မာကုမ္ပဏီ)

Table with 6 columns: No., Name of Business, Address, Type of Business, Tax Status, and Remarks. Lists 50 businesses in Shan State.

Table with 5 columns: No., Name of Business, Address, Type of Business, and Remarks. Lists 50 businesses across various states in Myanmar.

